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Από το υπ’ αριθ. 25/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 654/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τεχνικού προγράμματος Δήμου 
Βέροιας έτους 2001. 

 
       Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2000 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 654/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  671/2000  απόφασης 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Π. Πιτούλιας 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης. 

  21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 
25. Γ. Μανακούλης 
26. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε στο συμβούλιο ότι υπάρχει διαδικαστική  

πρόταση να συζητηθούν  ενιαία το 2ο έως το 18ο θέμα. Υπάρχει αντίρρηση; 
Σύμβουλοι: Όχι. 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το σχέδιο εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 
έτους 2001. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος:Θα δώσω ορισμένες διευκρινίσεις σε σχέση με ορισμένα στοιχεία 
που αφορούν την τροποποίηση του ψηφισμένου από την Δ.Ε ομόφωνα 
προϋπολογισμού και προγράμματος  τεχνικών έργων. 1)Σε ότι αφορά το Ε.Π.Τ.Α έχω 
μία λίστα όπου φαίνεται η πρώτη προσέγγιση για τα ποια έργα θα ενταχθούν, με τι 
προϋπολογισμό και ποια είναι η πρόταση, όπως ενσωματώνεται στον προϋπολογισμό, 
αιτιολογώντας σε κάθε  έργο για ποιο λόγο υπάρχει διαφοροποίηση. Κατόπιν αυτών, 
διαμορφώνεται ο τελικός προϋπολογισμός με τα επιμέρους κονδύλια. Σ΄ότι αφορά το 
τελικό ύψος του προϋπολογισμού, σύμφωνα με τον πίνακα που έχετε, έχω  ενχειρήσει 
στους 2 επικεφαλείς των παρατάξεων και με βάση την πρόταση την οποία κάνω, τους 
συνολικά τροποποιημένους προϋπολογισμούς  σ΄ότι αφορά τα έσοδα και τα 
έξοδα.2)Στην διάθεση των δημοτικών συμβούλων, υπήρξαν (στο γραφείο του ΔΣ) 
όλες οι συμβάσεις, αποφάσεις υπουργών, προγραμματικές συμβάσεις κλπ. που 
αναφέρονται στις χρηματοδοτήσεις, που έχουμε είτε από υπουργεία, είτε από την 
Περιφέρεια, είτε από άλλους φορείς, για την υλοποίηση συγκεκριμένων 
προγραμμάτων. 3)Κατέθεσα  σήμερα στο γραφείο του ΔΣ, την απόφαση του 
Νομαρχιακού Συμβουλίου, σε σχέση με την ένταξη μιας σειράς έργων για το 
σχεδιασμό του Νομαρχιακού ολοκληρωμένου προγράμματος, καθώς και η πρόταση 
για το πρόγραμμα της ανάπτυξης του Ανατολικού Βερμίου όπως προσδιορίστηκε  
από την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. 
 Συνεπώς προσδοκούμε ένα ποσό της τάξεως των 4,5 δις., που θα διατεθεί για 
την ανάπτυξη του ορεινού όγκου του Βερμίου. Κατατέθηκε επίσης και το 
ολοκληρωμένο πρόγραμμα ανάπτυξης των Πιερίων, το οποίο δεν περιλαμβάνεται 
ούτε στο Νομαρχιακό, ούτε στο Περιφερειακό Πρόγραμμα. Χρηματοδοτείται 
απευθείας από το Υπουργείο Γεωργίας. Όλα αυτά τα στοιχεία, συνοδεύουν το υπό 
συζήτηση και υπό ψήφιση προϋπολογισμό. 
 Ο προϋπολογισμός σε τεχνικό επίπεδο, απαντά: 1)Στα προβλήματα 
λειτουργίας των υπηρεσιών. 2)Στο ερώτημα εάν είναι  ρεαλιστικός, με την  έννοια ότι 
τα προβλεπόμενα έσοδα μπορούν ή όχι να πραγματοποιηθούν και  κατά συνέπεια εάν 
είναι εικονικός ή όχι. 3)Στο υπό του Νόμου απαραίτητο όρο να είναι ή όχι 
ισοσκελισμένος. 4)Στο βασικό ηθικό και πολιτικό ερώτημα, εάν διακατέχεται από 
διαφάνεια. Σε ουσιαστικό πολιτικό επίπεδο, ο προϋπολογισμός πρέπει να ελέγχεται  
εάν υποστηρίζει, εάν είναι σε συνάφεια και εάν  αντιστρατεύεται ή όχι, ένα 
ολοκληρωμένο σχέδιο ανάπτυξης του Δήμου, όπως αυτό το σχέδιο έχει συζητηθεί, 
έχει ψηφιστεί και δεσμεύει το ΔΣ ή όχι. 
 Σε πολιτικό επίπεδο, αφορά τις πολιτικές στοχεύσεις αυτού του 
προϋπολογισμού. 
 Σήμερα, με τον προϋπολογισμό και την εισηγητική έκθεση που έχουμε 
μπροστά μας, συν την τελευταία απόφαση του Νομαρχιακού Συμβουλίου, εκτός από 
3 έργα, όλα τα άλλα (ο αριθμός των οποίων ξεπερνάει το 50), είτε υλοποιούνται μέσα 
από την ΣΑΤΑ και το ΕΠΤΑ είτε έχουν ενταχθεί ήδη στο Περιφερειακό Πρόγραμμα, 
είτε περιλαμβάνονται στην  ολοκληρωμένη και ομόφωνη απόφαση  του Νομαρχιακού 
Συμβουλίου, για το αναπτυξιακό πρόγραμμα 2001-2006. Σας προειδοποιώ ότι ο 



δρόμος ανάμεσα σε αυτό που σήμερα θεωρούμε ότι είναι σημαντικό, μέχρι την 
υλοποίηση και την ολοκλήρωση αυτών των έργων, είναι δύσκολος. Έχουμε να 
αντιμετωπίσουμε προβλήματα μελετών και διαφοροποιημένες θέσεις .Αυτόν τον 
δρόμο, μπορούμε να όταν  προχωρήσουμε, μόνον εφόσον είμαστε ενωμένοι. 
 Χρειάζεται να κάνω μία ιδιαίτερη επίκληση, του εξής σημαντικού πολιτικού 
μηνύματος: Είναι προς τιμή του ΝΑ, που τελικά ψηφίστηκε το ολοκληρωμένο 
πρόγραμμα της Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας  ομόφωνα, όπως αυτό κατετέθη από 
πλευράς της ηγεσίας της Νομαρχιακής  Αυτ/σης και συμπληρώθηκε στην πορεία 
κατά τη διάρκεια της συζήτησης, με επιμέρους προτάσεις. 
 Τα βασικά ερωτήματα είναι : Ο τρέχων προϋπολογισμός καλύπτει ή όχι; 
Αντικατοπτρίζει ή όχι; Δεν  αναφέρομαι μόνο  στον προϋπολογισμό του Δήμου, αλλά 
στο σύνολο των προϋπολογισμών (Νομικών Προσώπων, Επιχειρήσεων και 
Ιδρυμάτων).Καλύπτει και αντικατοπτρίζει την πραγματική εικόνα που θα λάβει η 
χώρα για το επόμενο έτος στο Δήμο μας; Η απάντηση είναι σαφέστατα όχι, γιατί σας 
απαρίθμησα στην εισηγητική έκθεσή μου, μία σειρά που περιλαμβάνει 84 μικρότερα 
ή μεγαλύτερα έργα, τα οποία είτε θα αρχίσουν να εκτελούνται, είτε θα 
ολοκληρωθούν, είτε θα ενταχθούν οριστικά μέσα στο 2001, με έναν τεράστιο 
προϋπολογισμό, τα οποία δεν είναι της αρμοδιότητας ως φορέας υλοποίησης, μέχρι 
στιγμής του Δήμου Βέροιας. Λέω μέχρι στιγμής, γιατί π.χ. τα αθλητικά   έργα που 
προβλέπονται  στο 2004, φαίνεται τώρα ότι θα είναι αρμοδιότητας των Δήμων, αλλά 
από τη στιγμή που δεν υπήρχε συγκεκριμένη απόφαση του Υπουργείου, για το ποιος 
θα είναι ο φορέας  υλοποίησης, ούτε στον προϋπολογισμό να μπορούν σ΄αυτήν τη 
φάση, αλλά δεν μπορεί παρά να τα προσμετρήσουμε σαν έργα τα οποία γίνονται στον 
τόπο και που δεν μας τα χάρισε κανένας, αλλά με την επιμονή του ΔΣ και της 
Δημοτικής Αρχής κλπ., προτάθηκαν , εντάχθηκαν  ή είναι υπό ένταξη. Δεν 
περιλαμβάνεται π.χ. το μεγαλύτερο οδικό έργο που θα γίνει στα πλαίσια του Δήμου, 
για τη διαπλάτυνση και τη διαμόρφωση της οδού Πιερίων. Δεν περιλαμβάνονται 
σημαντικά έργα που αφορούν  την οικονομική ζωή και εξυπηρετούν τον πολιτικό 
στόχο της ισόρροπης και αποκεντρωμένης ανάπτυξης, αλλά και της διατήρησης του 
πληθυσμού  στα Δ.Δ και ιδιαίτερα του ορεινού όγκου, που θα συμπεριληφθούν στο 
πρόγραμμα του Ανατολικού Βερμίου.Δεν συμπεριλαμβάνονται τα έργα τα οποία 
περιλαμβάνονται στο ολοκληρωμένο  πρόγραμμα της Ν.Α. Ετσι λοιπόν, ενώ σε 
επίπεδο  κρατικής οντότητας, ένας προϋπολογισμός αντικατοπτρίζει το ύψος των 
πραγματοποιημένων επενδύσεων και τις τάσεις τις οποίες έχει ο προϋπολογισμός, στο 
Δήμο της Βέροιας, ο κατατιθέμενος και ψηφιζόμενος προϋπολογισμός, ουσιαστικά 
περιλαμβάνει πολύ μικρό μέρος των επενδύσεων που θα γίνουν αυτήν την περίοδο 
στους χώρους αυτούς. Όταν συντάχθηκε η εισηγητική έκθεση, δεν γνώριζα την 
απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου, της κατασκευής του Χ.Υ.Τ.Α. στην 2η 
διαχειριστική ενότητα  στο νομό μας και αφορά και το Δήμο Βέροιας. 
 Οι πολιτικές στοχεύσεις του προϋπολογισμού, είναι η ισόρροπη ανάπτυξη, για 
μία ακόμα χρονιά με έμφαση στην περιφέρεια. Όταν λέμε  περιφέρεια ακόμα 
εννοούμε όλα τα Τ.Σ. Τα Τ.Σ   ξαναπαίρνουνε ένα σημαντικό κομμάτι της ΣΑΤΑ. 
Όλα τα Τ.Σ εκτός από 4, έχουν ίση και ενιαία αντιμετώπιση. Δίνονται  11 εκ., σε 
καθένα από τα Τ.Σ από την ΣΑΤΑ, για τεχνικό πρόγραμμα μέσα στο 2001.Υπάρχει 
εξαίρεση προς τα κάτω, όπως ήταν η απόφαση του 1999, του ΔΔ της Άμμου όπου 
μένει στα 4 εκ., στο Δ.Δ Ασωμάτων, που έχει 9 εκ. από την ΣΑΤΑ και στα 3 εκ. 
αυξήσαμε το ποσό για την  ρυμοτομική μελέτη,  που πρέπει  άμεσα να την 
προκηρύξουμε και προς τα πάνω στα Δ.Δ Αγίας Βαρβάρας και Καστανιάς, διότι 
έχουν σημαντικά έσοδα είτε από τη λειτουργία της αμμοληψίας, είτε από το δάσος 



και από το 5% των επί των λατομικών εργασιών που υπάγονται στα διοικητικά όρια 
αυτών των Τ.Σ.  
 Σ΄ότι αφορά τα Συνοικιακά Συμβούλια ακολουθούμε σε όλα τα ποσά 
καταρχάς των 8 εκ., εκτός από το Δ.Δ Μέσης, στο οποίο έχουμε ένα υψηλό τεχνικό 
πρόγραμμα. Έστειλα έγγραφα σε όλα τα Τ.Σ, σε σχέση με τις προτάσεις, ακόμα και 
γι΄αυτά για τα οποία δεν μας κατέθεσαν πρόταση για το τεχνικό πρόγραμμα του έτους 
2001. 
 Ο προϋπολογισμός διαπνέεται α)από την  προσπάθεια και την εμμονή για 
ισόρροπη και περιφερειακή ανάπτυξη του ενιαίου Δήμου, β) από τον 
προσανατολισμό των δαπανών, έξω από τις επενδύσεις και το τεχνικό πρόγραμμα. 
 Δίνεται έμφαση : 1)Στο θέμα της κοινωνικής πολιτικής, με την ουσιαστική και 
μεγαλύτερη χρηματοδότηση των διαφόρων φορέων, επιχειρήσεων ή νομικών 
προσώπων του ευρύτερου κοινωνικού τομέα. Στο σχέδιο που σας έχω  καταθέσει για 
την τροποποίηση του ΕΠΤΑ, τα 90 εκ. τα οποία ήρθαν για να τονώσουν την 
απασχόληση μέσα  από την εφαρμογή του Τ.Σ.Α. δεν μας το κάνει κανένας δωρεά, 
ούτε είναι έκτακτη οικονομική επιχορήγηση, είναι μέσα στο πλαφόν που έχουμε στην 
Περιφέρεια από το ΕΠΤΑ, το οποίο συνειδητά, αντί να κάνουμε ένα έργο στο οποίο 
θα απασχοληθούν ορισμένα άτομα τους μήνες που θα εκτελείται το έργο, εμείς 
τονώνουμε την πολιτική για την ενίσχυση της απασχόλησης. 
 Όχι μέσα από μία επιδοματική πολιτική, αλλά μέσα από μία πολιτική 
προσφοράς στο κοινωνικό σύνολο. 
 2)Στην Περιφέρεια, χωρίς να είναι φορομπηχτικός. Η αύξηση των εσόδων που 
προβλέπονται είναι του 5%, την οποία εμείς  προσδιορίσαμε σε σχέση με τα τέλη 
καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού. Θα μπορούσε να είναι ένας προϋπολογισμός, 
που να εμφανίζει ίδια έσοδα πολύ υψηλότερα. Δεν θα ήταν πραγματικός. Προτιμάμε 
να έχουμε στόχους εφικτούς παρά να εμφανίζουμε  φουσκωμένα έσοδα. 
 Αυτό σημαίνει δημοσιονομική πειθαρχία. Οι υπηρεσίες κινούνται πλέον προς 
τη σωστή κατεύθυνση και γι΄αυτό το λόγο, το 2000, ύστερα από πολλά χρόνια, 
κλείνει με ένα θετικό για το Δήμο πλεόνασμα, της τάξεως των 150 εκ. Σ΄αυτόν τον 
προϋπολογισμό είναι καθαρά τα έσοδα και σε ρεαλιστική βάση. Στόχος μας είναι στο 
τέλος της χρονιάς, οι υπερβάσεις στα έσοδα, να είναι πολύ περισσότερες από το 2000. 
Και όπως έχουμε οικονομία στο σκέλος των εξόδων σε πολλούς κωδικούς το 2000, 
να έχουμε περιορισμό των δαπανών. 
 Ένα σημαντικό κομμάτι του προϋπολογισμού, ασχολείται με μία σειρά 
μελέτες, οι οποίες πρέπει να εκτελεστούν  και είναι απαραίτητες για να έχουμε 
αποτελεσματικότητα, μέσα από την ωριμότητα μίας σειράς έργων, που φιλοδοξούμε 
είτε να εντάξουμε ή έχουμε προς ένταξη. 
 Πρέπει να βλέπουμε τη βασική φιλοσοφία του προϋπολογισμού. Εάν 
εξυπηρετεί τους άξονες που έχουμε βάλει και εάν ο προϋπολογισμός που καλούμαστε 
να ψηφίσουμε, υπηρετεί το σχέδιο ανάπτυξης που έχουμε αποφασίσει ως ΔΣ. 
 Να είναι ομόφωνη η ψήφιση του  προϋπολογισμού γιατί αποτελεί την 
μεγαλύτερη δύναμη που έχουμε για  τη διεκδίκηση και την υλοποίηση του 
προγράμματός  μας. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Γκαβαϊσές : 1)Στη Δ.Ε ήταν παρόντες οι  σύμβουλοι από την αντιπολίτευση 
κ.κ. Γεωργιάδης και Αγαθαγγελίδης; 2)Δεν αναφέρονται στο τεχνικό πρόγραμμα 
έργα της 2ης, 3ης, 4ης και 8ης συνοικίας. Είναι τα συνοικιακά αυτά  που δεν  έστειλαν 
απαντήσεις; 3)Δεν είδα καμία  αναφορά, για την γέφυρα του κτηνιατρείου. Θεωρείται 
ότι δεν θα έχει ωριμότητα για το 2001, η γέφυρα του κτηνιατρείου και γι΄αυτό δεν 
μνημονεύεται καθόλου;  4)Έχετε ένα έργο με  πολλά χρήματα, ενδοδημοτική 



οδοποιϊα. Μπορείτε να μας περιγράψετε περί τίνος πρόκειται; 5)Έχετε δύο δαπάνες 
που τις θεωρώ συναφείς, τις δαπάνες εφαρμογής σχεδίου πόλεως και τις 
κρασπεδώσεις στις επεκτάσεις. Οι δαπάνες αυτές είναι από  χρήματα της εισφοράς σε 
γη των επεκτάσεων και οι οποίες σύμφωνα με τον νόμο πρέπει να δαπανούνται εκεί. 
6)Στην φετινή χρονιά τα Γιοντζαλίκια είναι μέσα στο πρόγραμμα; Με ποιά κατανομή 
είναι Γιοντζαλίκια-Εργοχώρι; Δεδομένου ότι το Εργοχώρι έχει ελλείψεις και  
δημιουργήσαμε  και κάποιες καταστάσεις με το έργο της Δυτικής Παράκαμψης. 
 Δήμαρχος :1)Στην ΔΕ, δεν ήταν παρών οι κ.κ. Γεωργιάδης και 
Αγαθαγγελίδης. Παρόλα αυτά η ΔΕ, την αρχική πρόταση της υπηρεσίας, την 
συμπλήρωσε και με κάποια έργα τα οποία πρότεινε και ο κ. Ουρσουζίδης. 
 Παρόλο που είχα ζητήσει απ΄όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους να 
καταθέσουν τις προτάσεις τους  εγγράφως από τις αρχές Σεπτεμβρίου, ενόψει της 
σύνταξης του τεχνικού προγράμματος, εκτός των κ.κ. Σουμελίδη και  Λελεκάκη, 
κανένας άλλος δεν κατέθεσε προτάσεις. 
 2)Η 2η συνοικία, έβαλε στην πρόταση της, την ασφαλτόστρωση της οδού 
Αφροδίτης, της Ομήρου και να τοποθετηθούν  παγκάκια στο Βήμα του Απ. Παύλου. 
Στο έργο της ενδοδημοτικής οδοποιϊας περιλαμβάνεται και η ασφαλτόστρωση  και τα 
δίκτυα ύδρευσης αποχέτευσης των 2 αυτών οδών που προτείνονται και η τοποθέτηση 
500 χιλ. δρχ. παγκάκια στο έργο της βελτίωσης των πάρκων παιδικών χαρών και των 
χώρων αναψυχής. 
 Το 3ο και 4ο Συνοικιακό Συμβούλιο, δεν έκανε  πρόταση. Παρόλα αυτά, 
εντάχθηκε η οδός Πτολεμαίων και η οδός  Σοφίας στη ΣΑΤΑ και η οδός 
Αναγνωστοπούλου, η Χ.Σμύρνης και η Πυθίας στο ΕΠΤΑ. 
 Η 4η συνοικία,  δεν έκανε πρόταση .Παρόλα αυτά εντάχθηκαν  το μνημείο της 
εργατικής τάξης με 3 εκ, η διάνοιξη-ασφαλτόστρωση οδών 4ης Συνοικίας με 8 εκ., και 
η κατασκευή σκαλοπατιών στο μπάσκετ, έργο το οποίο το ζητούσαν οι κάτοικοι. Το 
Σ.Σ , δεν έκανε κάποια πρόταση. 
 Σ΄ότι αφορά την 8η συνοικία, επίσης  δεν έφεραν προτάσεις. Στην 8η συνοικία 
περιλαμβάνεται, ένα τμήμα 8 εκ., που θα είναι το  μίνιμουμ για την επέκταση 
Εργοχωρίου και με τα υπόλοιπα θα δώσουμε έμφαση στην περιοχή Γιοτζαλίκια. 
 3)Η ενδοδημοτική οδοποιϊα, περιλαμβάνει: Την τοποθέτηση  νέων 
ασφαλτικών ταπήτων στην Μητροπόλεως, στην Ανοίξεως, στην Εληάς, στην 
Μαλακούση, στην Βερμίου, στην Κων/νου Ρωμαίου , στην Αναγνωστοπούλου, στην 
Χρ.Σμύρνης, στην Πυθίας, στην Κλέωνος, στην Ομήρου και στην Αφροδίτης.Μία 
σειρά έργα, για τα οποία είναι έτοιμη η μελέτη  και συνολικά με τους όρους 
δημοπράτησης ανά μία οδό. 
 4)Όσον αφορά τη γέφυρα κτηνιατρείου, η γέφυρα αυτή δεν περιλαμβάνεται 
εδώ. Με ομόφωνη  όμως απόφαση το Νομαρχιακό Συμβούλιο, την ενέταξε στο 
πλαίσιο του Νομαρχιακού προγράμματος και θα προταθεί στη ΣΑΝΑ 3. Η δέσμευση 
του κ. Νομάρχη, είναι ότι από τη στιγμή που θα οριστικοποιηθεί η τροποποίηση του 
σχεδίου πόλης, όπως θα αποφανθεί επί των ενστάσεων κλπ., η ΔΙΠΕΧΩ και από τη 
στιγμή που θα εγκριθεί η τροποποίηση του σχεδίου πόλης, που πρότεινε το ΔΣ, θα 
προχωρήσει άμμεσα, δεδομένου ότι η μελέτη είναι ώριμη. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Με πρόσκληση καλέστηκα στην ΔΕ, την  Παρασκευή. Την 
Πέμπτη με πήραν τηλέφωνο από το Δήμο για να παρευρεθώ αυθημερόν. Είχα όμως 
υπηρεσία προγραμματισμένη την Πέμπτη. Αυτός είναι ο λόγος που  απουσίαζα. 
 Δήμαρχος :Ναι έτσι είναι. Έπρεπε να φύγω την Παρασκευή στην Αθήνα. 
Ζήτησα να ενημερωθούν όλα τα μέλη. Ο κ. Αγαθαγγελίδης είπε ότι δεν μπορεί να 
έρθει. Το ίδιο είπε και ο κ. Γεωργιάδης. 



 Σκουμπόπουλος :1)Το Δεκέμβριο του 1999, πάρθηκε απόφαση, για τη 
σύναψη δύο δανείων. Έγινε η σύναψη αυτών των δανείων; Σε τι ύψος; Πόσα χρήματα 
απορροφήθηκαν στην τρέχουσα χρονιά και πόσα μένουν για το 2001; 2)Το ένα από 
τα δύο δάνεια, ήταν για τη διάνοιξη της οδού Πιερίων. Στην προηγούμενη 
συνεδρίαση  καθορίσαμε κάποιες δόσεις από τους υπόχρεους προς αποζημίωση. Σε 
ποιον κωδικό αριθμό και τι ποσό υπάρχει στον προϋπολογισμό του 2001, απ΄αυτό το 
έσοδο; 3)Πλήρωσε ο Δήμος το 2000 δάνεια επιχειρήσεων; Ποιών επιχειρήσεων;  Τι 
ποσό πληρώθηκε; Επιστράφηκαν αυτά τα δάνεια στο Δήμο; 4)Τοκοχρεολυτικές 
δόσεις. Δεν εμφανίζεται για δεύτερη συνεχόμενη χρονιά, το ύψος του ποσού των 
τοκοχρεολυτικών δόσεων, που πλήρωσε ο Δήμος για λογαριασμό της δημοτικής 
επιχείρησης μαρμάρων. Γιατί; 5)Δεν είδα στους πρώην κρατικούς παιδικούς 
σταθμούς τροφεία. 6)Στον προϋπολογισμό του τουριστικού  περιπτέρου Εληάς, 
υπάρχει συμμετοχή  του Δήμου με 24 εκ ενώ αντίστοιχα στον  προϋπολογισμό του 
Δήμου, υπάρχει κονδύλιο 12 εκ. 7)Στο γραφείο τελετών έχουμε πλεόνασμα 8,5 εκ. 
Είναι πραγματικό πλεόνασμα; Λογιστικό; Δεν υπάρχει τέτοια λέξη στους 
προύπολογισμούς.8)Στο ΚΠΠΕ, στον καλλιτεχνικό σύμβουλο, υπάρχει ένα ποσό 6,5 
εκ. Άλλαξε ο καλλιτεχνικός διευθυντής, σε καλλιτεχνικό σύμβουλο; Ποιος είναι; Η 
αμοιβή αυτή είναι για όλο το χρόνο ή για μέρος; Υπάρχει τώρα καλλιτεχνικός 
σύμβουλος ; Ποιος είναι και με πόσο αμοίβεται; 9)Στον Ήφαιστο, ενώ φαίνεται  
έσοδο από το κέντρο τουριστικής προβολής κλπ. 74 εκ., δεν εμφανίζεται στο Δήμο, 
αντίστοιχο ποσό. Τι υπόλοιπο έμεινε από το έργο αυτό; Φέτος  ήταν γραμμένα 280 
εκ. Τι ξοδεύτηκε στο κτίριο αυτό, και τι μένει υπόλοιπο; Γιατί δεν εμφανίζεται στον 
προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου; 10)Υπάρχει μία 
προγραμματική σύμβαση του Δήμου 50 εκ., ως έσοδο του Ηφαίστου. Σε ποια 
προγραμματική  σύμβαση αναφέρεται;11)Εμφανίζεται για πρώτη φορά, ύστερα από 3 
χρόνια, προϋπολογισμός των μαρμάρων. Το 1999 και το 2000 τι έγινε; 
 Δήμαρχος :1)Τα δάνεια τα οποία υπογράφησαν ήταν 300 και 380 εκ. Αυτή τη 
στιγμή είναι αδιάθετο ποσό 262.882.920 δρχ. Κατά  συνέπεια, όλο το υπόλοιπο έχει 
απορροφηθεί. Γιατί δεν έχει απορροφηθεί;  1)Γιατί μόλις τώρα τελείωσε η πράξη 
τακτοποίησης, σε σχέση με το οικόπεδο της εκκλησίας στον Προμηθέα, όπου έχουμε 
δεσμεύσει 100 εκ. 2)Θα  πρέπει να πληρωθούν οι αποζημιώσεις για το τελευταίο 
κομμάτι της οδού Πιερίων. Τα υπόλοιπα που θα περισσέψουν, θα εκδοθούν σε 
υλοποίηση αποφάσεων για να εξοφληθούν δαπάνες απαλλοτριώσεων. Ούτως ή άλλως 
γνωρίζετε ότι αυτά θα πρέπει να είναι τροποποίηση των όρων του δανείου και θα 
δοθεί αναλυτική λίστα στο Δ.Σ. 2)Το έσοδο: έσοδα, από τα δάνεια, περιλαμβάνονται 
στον αντίστοιχο κωδικό  για το έτος 2001, με προϋπολογισμό εσόδου 60 εκ. 3)Σ΄ότι 
αφορά ποια δάνεια δημοτικών επιχειρήσεων πληρώσαμε το 2000 κι αν επιστράφηκαν 
ή όχι.  Μας είχαν κάνει παρακράτηση 60 εκ. για την επιχείρηση της ΔΕΥΑΒ, τα 
οποία τα επέστρεψε. Μας έκαναν παρακράτηση  για την τροποποίηση 
προϋπολογισμού, διότι είχαμε την εντύπωση ότι στο έτος 2000, δεν είχαμε 
υποχρέωση τοκοχρεολυτικής δόσης, για την Δημοκοινοτική Επιχείρηση Μαρμάρων, 
και κάναμε την τροποποίηση εγκαίρως, στον προϋπολογισμό του 2000. Δεν 
εμφανίζεται  η απαίτηση της επιχείρησης μαρμάρων από τις τοκοχρεολυτικές δόσεις, 
διότι διόγκωνε τον προϋπολογισμό. Το νούμερο που προσδοκούμε κάθε χρόνο να 
λάβουμε, έως την πλήρη αποπληρωμή της οφειλής των μαρμάρων. Εξάλλου, επειδή 
είναι "κόκκινη" στην Εφορία η επιχείρηση των μαρμάρων, τα όποια "θετικά" 
οικονομικά αποτελέσματα δεν φορολογούνται, γιατί δίνονται για την εξόφληση της 
οφειλής της προς το Δήμο.4)Στην Εληά, με βάση τα στοιχεία που μου έδωσε ο 
λογιστής της Εληάς χρειαζόταν 1 εκ. τον μήνα να συμπληρώνεται για να μπορούν να 
πληρώνονται οι υποχρεώσεις και η μισθοδοσία των εργαζομένων. Επιμένω στα 12 εκ. 



Να κάνουν οικονομία. Αν για οποιοδήποτε λόγο προκύψει, στη διάρκεια εκτέλεσης 
του προϋπολογισμού, μία μεγαλύτερη επιβάρυνση του δημοτικού προϋπολογισμού, 
θα το δούμε μετά τον Ιούνιο-Ιούλιο και στη συνέχεια εάν χρειαστεί θα κάνουμε 
τροποποίηση. 5)Το γραφείο τελετών στο οποίο αναφέρεστε, προφανώς δεν μπορεί να 
είναι πλεόνασμα. Πρέπει να είναι αποθεματικό. 6)Για το ΚΠΠΕ,  απαντήθηκε 
διεξοδικά και δεν χρειάζεται να απαντήσω για  το αν έχει καλλιτεχνικό διευθυντή ή 
καλλιτεχνικό σύμβουλο. Στον προϋπολογισμό ορθώς γίνεται η πρόβλεψη για 
καλλιτεχνικό διευθυντή και προφανώς γίνεται σε ετήσια βάση. Εάν για οποιοδήποτε 
λόγο βραδύνει η πρόσληψή του, το κονδύλιο αυτό σαν απορρόφηση  θα είναι 
μικρότερο. 7)Σ΄ότι αφορά τον Ήφαιστο, δεν εμφανίζεται το έργο στον 
προϋπολογισμό, διότι πληρώνεται απευθείας από τον ΕΟΤ. Σ΄ότι αφορά την 
προγραμματική σύμβαση του Ηφαίστου,είναι στον προϋπολογισμό του Δήμου το 
ποσό των 50εκ; Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ βάζει, διότι α) Υπάρχει μία προγραμματική σύμβαση 
μεταξύ Δήμου, Ηφαίστου & ΔΕΥΑΒ, την οποία ψήφισε το Δ.Σ και στα πλαίσια αυτά, 
απασχολείται το προσωπικό από τον ΉΦΑΙΣΤΟ. β) Ο Ήφαιστος, πέρα από αυτά τα 
χρήματα της προγραμματικής σύμβασης, αντλεί  χρήματα από τον κωδικό που αφορά 
την υλοποίηση των προγραμμάτων απασχόλησης, που είναι η ίδια συμμετοχή του 
Δήμου. Η πρόβλεψη από αυτούς τους 2 κωδικούς, νομίζω στον προϋπολογισμό του 
Δήμου για την εξυπηρέτηση της 1ης προγραμματικής σύμβασης έχουμε 20εκ. Τα 
υπόλοιπα 30εκ, είναι αυτά τα οποία ένα τμήμα του θα λάβει αυτές τις μέρες και 
αφορά τη χρήση του 2000, ένα τμήμα του από τα 90εκ, θα λάβει στις αρχές του 2001. 
Και στη συνέχεια μέχρι την ολοκλήρωση, επειδή θα έρθουν και άλλα χρήματα για 
την ενίσχυση του προγράμματος απασχόλησης, προϋπολογίζεται ότι η ίδια 
συμμετοχή με βάση τον αριθμό των εργαζομένων των ΤΣΑ που υπάρχουν στον 
Ήφαιστο, ανέρχεται στα 30εκ. Ορθώς κάνει πρόβλεψη για 50εκ. απλά έπρεπε σε 2 
κωδικούς να τα μοιράσει. Να αναφέρεται στην προγραμματική σύμβαση 20εκ, και 
30εκ στην ενίσχυση της απασχόλησης, η οποία θα είναι εκεί. 8) Σ' ότι αφορά τα 
Μάρμαρα, εμφανίζεται προϋπολογισμός πρώτη φορά το 2001, γιατί γνωρίζεται το 
πρόβλημα το οποίο υπήρχε στη δημοτική επιχείρηση Μαρμάρων. Μετά τη μεταφορά 
του στο Δήμο και μετά την παραίτηση του τότε λογιστή, ο οποίος είχε αναλάβει να 
κλείσει τα βιβλία του 1996, δεν μπορούσε να υπάρχει ούτε απολογισμός, ούτε κατά 
συνέπεια προϋπολογισμός. Έχουν κλείσει οι ισολογισμοί των Μαρμάρων για όλα 
αυτά τα χρόνια. Θα ελεγχθούν από τους ελεγκτές που έχει ορίσει το Δ.Σ. 
 Ποτουρίδης: Επειδή δεν μπορεί να εμφανίσει κέρδη το γραφείο Τελετών, μη 
κερδοσκοπικού χαρακτήρα επιχείρηση, εμφανίζει ένα πλεόνασμα, το οποίο 
επενδύεται σε μηχανολογικό εξοπλισμό. Γράφεται στο τέλος του προϋπολογισμού. 
 Δήμαρχος: Από το έργο του ΕΟΤ, υπολείπονται αυτήν τη στιγμή, να 
εισπράξουμε 87εκ γιατί είναι εκτελεσμένο έργο και υπολείπεται ένα ποσό 80-90εκ 
που είναι το τελευταίο κομμάτι του έργου. Έχει ενταχθεί στη ΣΑΕ  του 2000. 
 Γεωργιάδης Χρ: 1) Στον προϋπολογισμό του 2000, υπήρχε γραμμένο 
κονδύλιο για την κατασκευή μνημείου αγώνων εργατικής τάξης, με το ποσό των 
20εκ. Φέτος υπάρχει ποσό 3εκ. Τι μνημείο σκεφτόσασταν να κάνετε και τι σκέφτεστε 
τώρα;  
 2) Πόσο κοστίζουν οι εργαζόμενοι που προσλήφθηκαν στα ΤΣΑ; Τι ποσό 
εισπράττει ο Δήμος από το κράτος και με πιο ποσό συμμετέχει και ο ίδιος; 
 3) Στη σελ 53, γιατί το ποσό παραμένει σταθερό; 
 Δήμαρχος: 1) Στο μνημείο εργατικής τάξης, δεν μπαίνει η κατασκευή του 
μνημείου. Μπαίνει η μελέτη, που έχει ετοιμάσει η υπηρεσία, την προκήρυξη για τον 
καλλιτεχνικό διαγωνισμό, που υπολογίστηκε ότι θα στοιχίσει 3εκ. Και σε περίπτωση 
που βάζαμε 20εκ, δεν θα είχαμε απορρόφηση του ποσού, γιατί δεν θα είχε 



ολοκληρωθεί η διαδικασία του διαγωνισμού, επιλογής του καλλιτέχνη και στη 
συνέχεια η υπογραφή της σύμβασης κλπ. 
 2) Σ' ότι αφορά το πόσο στοιχίζουν οι 54 εργαζόμενοι. Το ΤΣΑ έχει 3 πηγές 
χρηματοδότησης. 1) Τα κοινοτικά κονδύλια που έχουν έσοδο 167εκ, με βάση τη 
προγραμματική σύμβαση που υπογράψαμε και η οποία περιλαμβάνεται στον κωδικό 
131.9. Έχω δώσει αναλυτική κατάσταση στον κ. Σκουμπόπουλο. Οι μεν συντονιστές 
του προγράμματος, πληρώνονται από κοινοτικό πρόγραμμα. Οι εργαζόμενοι στα 
ΤΣΑ, πληρώνονται 7χιλ την ημέρα από τον ΟΑΕΔ ανά τρίμηνο,(μετά από την 
υποβολή των καταστάσεων), και το υπόλοιπο είναι η ίδια συμμετοχή από την οποία 
πληρώθηκαν φέτος 73,5εκ που είχαμε στον προϋπολογισμό του 2000 και 90εκ που 
ήρθαν τώρα και θα το έχουμε σαν τροποποίηση προϋπολογισμού. Δεν 
περιλαμβάνουμε μεγαλύτερο ποσό φέτος, γιατί δεν είναι λογική να λειτουργούμε ως 
φιλανθρωπικό ίδρυμα. Εμείς μπορούμε να δημιουργούμε θέσεις απασχόλησης; 
Κανένας δεν θέλει ελεημοσύνη κ. Γεωργιάδη. Όλοι ψάχνουν δουλειά. Είναι 
προτιμότερο  να διαθέσουμε ένα μεγάλο ποσό, για να βρουν κάποιοι δουλειά, από το 
να δώσουμε μία βοήθεια. Εκτός αν είναι μία τραγική περίπτωση. Γι' αυτό έχουμε και 
το αποθεματικό μας, για να μπορούμε να καλύψουμε οποιεσδήποτε ανάγκες 
προκύψουν. 
 Κουκουρδής: 1) Στην ύδρευση, στις 5/10, με τροποποίηση του 
προϋπολογισμού, στο Δ.Σ είχε ψηφιστεί πίστωση 50εκ για το εξωτερικό δίκτυο 
ύδρευσης Δ.Δ Καστανιάς. Αυτό το έργο τελείωσε; Διότι δεν υπάρχει στο τεχνικό 
πρόγραμμα του 2001. 2) Υπάρχουν ορισμένες μικροεπεκτάσεις στα εσωτερικά και 
εξωτερικά δίκτυα, με 12εκ. Σε ποια Δ.Δ, θα γίνουν αυτές οι μικροεπεκτάσεις; 
 Δήμαρχος: Είναι συντήρηση- μικροεπεκτάσεις εσωτερικών δικτύων. Το ποσό 
αυτό είναι για να μπορούμε να καλύψουμε ανάγκες σε οποιοδήποτε Δ.Δ. 
 Κουκουρδής: 3) Στον ηλεκτροφωτισμό, έχουμε 10εκ. Τι περιλαμβάνεται σε 
αυτό το ποσό; 4) Από το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2000, τι ποσό δεν εκτελέστηκε το 
2000 και μεταφέρθηκε στο 2001; 5) Στα κτίρια, έχουμε ένα ποσό στο ΕΠΤΑ 35εκ, 
για την ανακατασκευή του Δημοτικού σχολείου Γεωργιανών. Ενώ το 2000 είχαμε 
28εκ. Τελείωσε το έργο αυτό; Γιατί το ξαναβάλαμε στο 2001 και τι συμμετοχή είχε το 
Υπουργείο Δημοσίας Τάξης σ' αυτήν τη δαπάνη για τη ανακατασκευή Δ.Δ 
Γεωργιανών; 6) Δεν απαντήσατε στον κ. Σκουμπόπουλο για την κατασκευή του 
κέντρου Τουριστικής πληροφόρησης. 7) Για τον οικισμό της Μέσης έχετε 32εκ από 
τη ΣΑΤΑ. Από την ΣΑΤΑ είναι όλα τα έσοδα; 
 Δήμαρχος: 1) Η ύδρευση της Καστανιάς, αφαιρέθηκε γιατί προτείνεται να 
ενταχθεί στο ΠΕΠ απευθείας, με προϋπολογισμό 120εκ. Παρόλα αυτά προσπαθούμε 
και γι' αυτό υπάρχει και μία δαπάνη για την πραγματοποίηση γεωτρήσεων, τόσο στην 
περιοχή του Πρ. Ηλία, όσο και εκεί που παίρνει νερό η Σάντα.  
2) Η αντικατάσταση φωτεινών σηματοδοτών είναι ακριβώς αυτό που λέμε. Έχουμε 
μία σειρά από φωτεινούς σηματοδότες στην πόλη, παλιάς τεχνολογίας που δεν 
λειτουργούν. 3) Το κτίριο Γεωργιανών, έχει 35εκ. Πηγαίνει από την πρώτη φάση, από 
το 15% του ΕΠΤΑ. Έχει αναλάβει ο εργολάβος. Δεν γνωρίζω αν πληρώθηκε μέχρι 
σήμερα. 
4) Το έργο του ΕΟΤ, το πληρώνει απευθείας πλέον στον ΗΦΑΙΣΤΟ ο ΕΟΤ και δεν 
έχει νόημα να μπαίνει στο δικό μας προϋπολογισμό. 
5) Σ' ότι αφορά τη Μέση, όλο το ποσό είναι από τη ΣΑΤΑ και είναι για ευνόητους 
λόγους. Κρατάμε ένα αποθεματικό από τα ίδια έσοδα του Δήμου και είναι πολύ απλό, 
γιατί η ΣΑΤΑ έχει εργολαβικό όφελος 18%. Αν χρηματοδοτηθεί έργο από τα έσοδα 
του Δήμου, έχει 28%. 



 Τσαμήτρου: 1) Στα νεκροταφεία υπάρχουν έσοδα 38 εκ.  Προβλέπονται για 
έργα  και διάφορα έξοδα σύνολο 23εκ. Τα υπόλοιπα 15 πού πηγαίνουν; 
 2) Για τα έσοδα των εισφορών από τις επεκτάσεις, μου απαντήσατε μέσω του 
κ. Γκαβαϊσέ. 
 3) Για τις συντηρήσεις των δικτύων ύδρευσης στα ΔΔ. Ρωτήθηκαν τα Τ.Σ και 
δόθηκαν αυτά τα ποσά των 300 έως 700χιλ, που είναι πολύ λίγα, για να 
αντιμετωπιστούν τα σοβαρά προβλήματα; 
 4) Προβλέφθηκε ποσό για τη συνέχιση του πάρκου του Ξηρολιβάδου; Αν όχι, 
γιατί ξεκινήσατε μία τόσο δαπανηρή πλατεία-πάρκο, προϋπολογισμού 50εκ, και την 
εγκαταλείψατε στη μέση, διαθέτοντας μόνο το ποσό των 5εκ πέρσι; 
 5) Προβλεπόταν στο περσινό πρόγραμμα, διαμόρφωση νησίδας στη 
διασταύρωση της οδού Καραϊσκάκη, το οποίο σήμερα δεν υπάρχει. Τι γίνεται με το 
έργο αυτό; Αυτό το σημείο είναι πολύ επικίνδυνο. 
 6) Στο περσινό πρόγραμμα, υπήρξε μία πρόταση για βελτίωση του δρόμου 
προς το Ξερολίβαδο, με 150εκ. Το ίδιο και για ανάδειξη μονοπατιού στο δάσος του 
Ξηρολιβάδου. Τι έγιναν αυτά τα έργα; Εγκαταλείφθηκαν; 
 Δήμαρχος: 1)Ο δρόμος Βέροιας-Ξηρολιβάδου με 150εκ, περιλαμβάνεται στο 
πρόγραμμα του ορεινού όγκου. Κα Τσαμήτρου, έχουμε καταγράψει στην 417 
απόφαση, ποια έργα θέλαμε να προτείνουμε. Από εκεί και πέρα αυτό που προσπαθεί 
να κάνει η Δημοτική Αρχή, είναι από τα έργα που έχει ψηφίσει ομόφωνα το Δ.Σ και 
που θέλει να εκτελεστούν να ψάχνει σε ποιο πρόγραμμα πληρούν τις προϋποθέσεις 
να ενταχθούν, γιατί, σε τελευταία ανάλυση, είναι αδιάφορο αν για παράδειγμα το 
έργο του Ξηρολιβάδου χρηματοδοτηθεί από την Νομαρχία, από το Δήμο, την 
Περιφέρεια ή το Υπουργείο. Μας ενδιαφέρει να εκτελεστεί το έργο. Κατά συνέπεια,  
μία σειρά από αυτά τα έργα, εμείς δεν πρέπει, από τη στιγμή που έχουμε άλλον φορέα 
χρηματοδότησης, να τα εντάξουμε και να τα χρηματοδοτήσουμε από τους δικούς μας 
πενιχρούς σχετικά πόρους σε σχέση με το μέγεθος αυτού του προγράμματος ή των 
άλλων προγραμμάτων. Αυτό που πρέπει να μας ψέγετε ή να μας ξυπνάτε, είναι να 
έχουμε ετοιμάσει τις μελέτες για να είναι ώριμα και να μπουν στο πρόγραμμα. 
 2) Για τα δίκτυα ύδρευσης, περιμένουμε μετά του Ιανουάριο του 2001, την 
ένταξή μας στο ταμείο συνοχής. Σας κάνω σαφές, ότι ενσυνείδητα ζήτησα από το 
Νομαρχιακό Συμβούλιο, να μη βάλει μία γενικόλογη ευχή στο Νομαρχιακό 
Πρόγραμμα, αλλά να εντάξει 7 επώνυμα έργα, που αφορούν την κατασκευή των 
εξωτερικών δικτύων αποχέτευσης και των μικρών βιολογικών καθαρισμών, για όλους 
τους οικισμούς του ορεινού όγκου. Αυτό ζήτησα να μπει και στη ΣΑΝΑ 3. Η ΣΑΝΑ 
3, δεν θα έχει ίδια συμμετοχή. Συνεπώς, το αντικείμενο που πάμε να εντάξουμε στο 
ταμείο συνοχής, που θα έχει ίδια συμμετοχή, αντί να είναι 7δις, θα είναι 5-5,5δις και 
αντί δηλαδή η ίδια συμμετοχή, την οποία θα την πληρώσει ο δημότης, να είναι 1,4δις, 
να πέσει περίπου στο 1δις για τα 7 χρόνια. Μείον ότι θα βγάλουμε από τις εκπτώσεις 
αυτών των έργων. Αυτό που βάλαμε στον προϋπολογισμό μας, δεν είναι για να 
κάνουμε καινούργια δίκτυα αλλά μέχρι να γίνουν τα δίκτυα, να έχει κάθε ΤΣ, έναν 
εμπειροτεχνίτη που να παρεμβαίνει πυροσβεστικά είτε στα υδραγωγεία, είτε στα 
δίκτυα ύδρευσης – αποχέτευσης.  
 3) Για το έργο της νησίδας της οδού Καραϊσκάκη, δεν είμαι πρόχειρος να σας 
πω αν περιλαμβάνεται σε κομμάτι της ενδοδημοτικής οδοποιίας στη μελέτη. 
Κρατήστε επιφύλαξη.  
 4) Η πλατεία Ξηρολιβάδου θα ενταχθεί μέσα στο έργο του Ανατολικού 
Βερμίου, που έχει έναν προϋπολογισμό 400εκ, που είναι διαμόρφωση πλατειών στους 
οικισμούς της υπό παρέμβασης περιοχής. 
 Τάκης: Πότε θα δημοπρατηθεί η γέφυρα του Προμηθέα; 



 Δήμαρχος: Μέχρι 31-12-00, θα έχει τελειώσει η διαδικασία των ενστάσεων 
και της απόφασης της ΔΙΠΕΧΩ, σ' ότι αφορά την τροποποίηση του σχεδίου πόλεως. 
Εμείς έχουμε έτοιμη τη μελέτη χωροθέτησης και τη μελέτη περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων. Θα την καταθέσουμε αμέσως μετά την τροποποίηση στην Περιφέρεια. 
Είναι θέμα του Νομαρχιακού Συμβουλίου, γιατί η έγκριση χωροθέτησης και 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων, χρειάζεται απόφαση και ελπίζω σε 2-3 μήνες, με όποια 
καθυστέρηση, να έχουμε αυτές τις εγκρίσεις. Οι μελέτες και οι όροι δημοπράτησης, 
θα είναι έτοιμοι πριν από τη διαδικασία αυτή. Από εκεί και πέρα εξαρτάται η ψήφιση 
της ΣΑΝΑ 3 από την Νομαρχία. Πηγαίνει στην διαχειριστική αρχή η μελέτη και η 
ψήφιση της ΣΑΝΑ, εγκρίνει η διαχειριστική αρχή και παίρνεις πράσινο φως για 
δημοπράτηση. Αν οι υπηρεσίες της ΝΑ, κινηθούν με τον συνήθη τρόπο, τότε θέλω να 
πιστεύω ότι θα έχουμε μέσα στο καλοκαίρι τη δημοπράτηση του έργου. Για την 
αξιολόγηση και την εγκατάσταση, δεν μπορώ να σας πω, γιατί δεν ξέρω ποια θα είναι 
η προϊσταμένη αρχή, δηλ. εάν το έργο θα εκτελεστεί από το Δήμο, με βάση 
προγραμματική σύμβαση ενδεχόμενα, ή την ίδια τη διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 
Πρόθεσή μου είναι μία σειρά έργα που εντάσσονται στο Νομαρχιακό πρόγραμμα, 
επειδή θα είναι ιδιαίτερα φορτωμένες οι τεχνικές υπηρεσίες της Νομαρχίας με πάρα 
πολλά έργα, να μας δοθεί η δυνατότητα με την υπογραφή  μίας προγραμματικής 
σύμβασης με την Περιφέρεια, τη ΝΑ και τον Δήμο Βέροιας, να είμαστε προϊσταμένη 
αρχή του έργου και να εκτελούμε εμείς τους διαγωνισμούς αυτούς και αυτά τα έργα. 
 Ουρσουζίδης: Για τη φιλοσοφία του προγράμματος, "Ελλάδα 2004". 1) Απ' 
ότι κατάλαβα, όταν είχε έρθει ο κ. Φλωρίδης το κλειστό κολυμβητήριο Βέροιας, και 
το στάδιο κλασικού αθλητισμού, συμπεριλαμβάνονται στο 2004. Εδώ γιατί 
παραμένουν με το χαρακτηρισμό ΠΔΕ; 
 2) Στο "Ελλάδα 2004", είναι και ο κωδικός στη σελ.70 & 71 και που αφορά 
τις αθλητικές υποδομές στο Σέλι, όπου δεν συμφώνησε ο κ. Φλωρίδης να μπουν στο 
"Ελλάδα 2004". Είπε ότι θα ενταχθούν κάποια στιγμή σε άλλο πρόγραμμα. 
 3) Στην σελ. 4 του τεχνικού προγράμματος και στο χώρο κάτω από την Εληά, 
εκεί που είναι το παλιό φυτώριο, προβλέπεται να κατασκευαστεί χώρος στάθμευσης 
αυτοκινήτων όπου όμως είναι χαρακτηρισμένος ως χώρος πρασίνου. Κατά συνέπεια 
δεν μπορεί να ψηφίσουμε ένα έργο, για το οποίο δεν προβλέπεται η συγκεκριμένη 
χρήση. 
 4)Σελίδα 9 του προϋπολογισμού του 2001. "Προϊόν από εκπόνηση χαρτιού 
ανακύκλωσης". Φθίνει το πρόγραμμα αυτό; Το εγκαταλείψαμε; Ή δεν υπάρχει πλέον 
δραστηριότητα από το Δήμο της Βέροιας; 
 Δήμαρχος: Κε Ουρσουζίδη. 1) Αυτά που διαβάσατε για το κολυμβητήριο και 
τα έργα του 2004, αν προσέξετε την εισηγητική έκθεση, είναι έργα τα οποία δεν 
περιλαμβάνονται στον προϋπολογισμό του Δήμου. 
 Το κολυμβητήριο και το στάδιο κλασικού αθλητισμού, δεν θα 
χρηματοδοτηθούν από το "Ελλάδα 2004", αλλά απευθείας από το πρόγραμμα 
Δημοσίων επενδύσεων του Κράτους. Δεν έχουμε κανέναν λόγο να αλλάξουμε φορέα 
χρηματοδότησης και να το πάμε στο ΕΠΤΑ, δεδομένου ότι είναι ποιο σίγουρο το 
πρόγραμμα Δημοσίων επενδύσεων. Τα έργα αυτά ήταν ήδη ενταγμένα. Η καρέκλα, 
όταν συντασσότανε η εισηγητική έκθεση, ήταν πρότασή μας για το "Ελλάδα 2004". 
Αυτόν τον προϋπολογισμό που πήρατε, τον πήρατε πριν έρθει ο κ. Φλωρίδης. Ο κ. 
Φλωρίδης μας ξεκαθάρισε ότι θα εντάξει αυτό το έργο. Δεν γνωρίζω ακόμη σε ποιο 
πρόγραμμα θα το εντάξει. Συνεπώς για το έργο της καρέκλας, η αναγραφή ''Ελλάδα 
2004'', σαν φορέας χρηματοδότησης, έγινε με βάση την απόφαση Δ.Σ και τα 
δεδομένα που υπήρχαν. Δεν μπορώ να σας πω από ποιο πρόγραμμα, μέχρι να βγει η 
σχετική ΣΑΕ. 



 2) Η στάθμευση στην Εληά, ο χώρος εκείνος, είναι χαρακτηρισμένος ως 
χώρος πρασίνου. Δεν θα τον πειράξουμε. Θα διαμορφώσουμε υπαίθρια έναν χώρο, 
για να μπορούμε να λύσουμε το πιεστικό πρόβλημα. Θα πρέπει να συμφωνήσουμε ότι 
είναι ιδιαίτερα επείγουσα η ανάγκη, ενόψει μάλιστα και της έναρξης λειτουργίας του 
Βυζαντινού μουσείου. 
 Δεν ξέρω  αν έχουν καταχωρηθεί όλα τα εντάλματα, για να σας πω το 
ακριβώς ύψος. Υπάρχουν διάφορες σκέψεις. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: Συζητάμε σήμερα τον 3ο προϋπολογισμό και τεχνικό 
πρόγραμμα της θητείας μας. Να κάνω ορισμένες παρατηρήσεις, πριν την τοποθέτησή 
μου. 1) Πρώτη φορά δεν συμμετέχει η αντιπολίτευση στη συζήτηση του 
προϋπολογισμού στο όργανο της Δ.Ε. Δε συμμετείχε, γιατί ο κ. Δήμαρχος, ενώ 
κάλεσε σε τακτική συνεδρίαση  τη Δ.Ε, τελικά την έκανε έκτακτη, με αποτέλεσμα να 
μη μπορέσει ο κ. Γεωργιάδης να βρεθεί στην κατάρτιση του τεχνικού προγράμματος 
και του προϋπολογισμού. 2) Πρώτη φορά, ενώ έχουμε την εισηγητική έκθεση του 
προϋπολογισμού για το τεχνικό πρόγραμμα, όπως ο νόμος ορίζει, στο φάκελο που 
έχουμε ο καθένας, βρήκαμε στην ουσία έναν καινούργιο προϋπολογισμό, μία 
τροποποίηση του προϋπολογισμού, που ψήφισε η Δ.Ε. Τελικά για ποιο κείμενο 
συζητάμε; Επ' αυτού που μας δόθηκε την Πέμπτη ή αυτό που κατατέθηκε σήμερα 
εδώ; 3) Δυστυχώς, για άλλη μία φορά ο Δήμαρχος δε σέβεται τις αποφάσεις του Δ.Σ 
και δεν τις υλοποιεί, αλλά με δικές του παρεμβάσεις τροποποιεί σημαντικές 
αποφάσεις. Χαρακτηριστική απόδειξη είναι η απόφαση για το ΕΠΤΑ. Άλλα έργα 
προτείναμε στην αρχή και άλλα έργα πήγαν για το ποσοστό του 15%. Άλλα έργα 
ψήφισε το Δ.Σ στην τροποποίηση, άλλα έργα πρότεινε για την πρόταση του 35% του 
ΕΠΤΑ, άλλα έργα εμφανίζονται στον προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα και 
άλλα έργα μας φέρνει. Έσωσε την τελευταία στιγμή τον εαυτό του, φέρνοντας αυτήν 
την πρόταση. 

  Ο προϋπολογισμός αυτός είναι του Δημάρχου Γιάννη Χασιώτη. Ο 
προϋπολογισμός αυτός είναι προεκλογικός. Άλλα λέει η Δ.Ε και άλλο κείμενο 
εμφανίζει ο Δήμαρχος. Ο Δήμαρχος εμφανίζει έργα των 35δις. Ακούγοντας με  
προσοχή την πολιτική ανάλυση της φιλοσοφίας και της στρατηγικής ανάπτυξης του 
Δήμου, ο Δήμαρχος δεν αναφέρεται καθόλου σε νούμερα. Είναι ο τελευταίος 
προϋπολογισμός σε δραχμές και ο πρώτος προϋπολογισμός που είναι σε euro και σε 
δραχμές. Ο κ. Δήμαρχος μπορεί να μη θέλει να ασχοληθεί με τα νούμερα. Εμείς όμως 
είμαστε υποχρεωμένοι να κάνουμε έλεγχο και κριτική. Ο προϋπολογισμός της Δ.Ε 
ανέρχεται στα 6,302δις, ο δε προϋπολογισμός που μας κατέθεσε ο Δήμαρχος 
ανέρχεται στα 6,372δις. Υπάρχει μία διαφορά των 70εκ. Από πού; Τι έγιναν τα έργα 
που προγραμματίστηκαν πέρσι; Επαναλαμβανόμενα έργα υπάρχουν στον 
προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα. Εκτελέστηκαν όλα; Τι έγινε με τα έργα 
"ύδρευση της Καστανιάς", "ανάπλαση της περιοχής εκκλησιών του Τριποτάμου", "το 
πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής"; Τα έργα του ΕΠΤΑ, που ανέρχονται στα 
975εκ,"ολοκλήρωση του κλειστού γυμναστηρίου", "εκθεσιακό κέντρο ποντιακού 
ελληνισμού"; Πότε τελειώνει το Δημαρχείο; Τι υπόλοιπα μένουν; Τι έγινε με τη 
διαμόρφωση εσωτερικού χώρου, εξοπλισμός του Δημαρχείου; Τι έγινε με το 
Κυνοκομείο; Με τη συντήρηση των δασικών δρόμων; Με τη διαμόρφωση- ανάπλαση 
των παρόχθιων ζωνών στο Τριπόταμο; Με την ύδρευση της Καστανιάς που δεν έγινε 
το 2000;Τι γίνεται με το κέντρο Τουριστικής πληροφόρησης, μας απάντησε. Τι έγινε 
με το μνημείο του εργάτη που πέρσι ήταν με 20εκ και φέτος με 3εκ; Ο Δήμαρχος είπε 
ότι είναι μελέτη. Δεν είναι όμως μελέτη. Αν ήταν έπρεπε να πάει σε άλλη κατηγορία. 
Τι έγινε με τη δημιουργία ηλεκτρονικής βιβλιοθήκης, που τώρα μαθαίνουμε ότι 



εντάχθηκε στο ΠΕΠ ή στο πρόγραμμα της Νομαρχίας; Πώς μπήκε η ενδοδημοτική 
οδοποιία με 240εκ στο ΕΠΤΑ; Ποιό όργανο αποφάσισε για την ένταξή; Ο Δήμαρχος 
το είχε εντάξει ήδη στην Δ.Ε. Ο Δήμαρχος δε σέβεται τις αποφάσεις του Δ.Σ. 

  Είχαμε την ατυχία να μη γίνει ο δημόσιος απολογισμός φέτος, έτσι ώστε να 
μάθαιναν οι συμπολίτες μας πώς αντιλαμβάνεται την ισομερή ανάπτυξη της πόλης 
και της Περιφέρειας ο Δήμαρχος. Έχουμε τα απολογιστικά στοιχεία του τεχνικού 
προγράμματος του 99, όπου σε ένα ύψος 3,486δις προϋπολογισθέντων, εκτελέστηκαν 
έργα για 2,246δις. Διαφορά στην εκτέλεση των έργων υπάρχει και για τη Βέροια και 
για τα Δ.Δ. Μου προκαλεί έκπληξη που στη σημερινή διαδικασία λείπουν αρκετοί 
από τα Δ.Δ Το 2000 το τεχνικό πρόγραμμα, αγγίζει τα 4,8δις και ενώ στα Δ.Δ είναι 
προϋπολογισθέντα 1,150δις εκτελέστηκε πολύ μικρό έργο. Το 2001 θα εκτελεστούν 
τα έργα στα Δ.Δ και στη Βέροια; 

                Ο προϋπολογισμός είναι ανελαστικός, φορομπηχτικός, διαχειριστικός και 
πλασματικός. Θα αποδείξω με στοιχεία τους παραπάνω χαρακτηρισμούς μου. Στον 
Κ.Α. 211.1, "τέλη καθαριότητας" πέρσι ενώ ήταν ποσό 150εκ, εισπράχθηκαν 96εκ. 
Αυτά δεν μπορεί να ήταν λάθος, διότι είναι έσοδα που εισπράττονται από τη ΔΕΗ. 
Στον Κ.Α 212.9 "Λοιπές περιπτώσεις" ήταν ποσό 50εκ, και έγινε είσπραξη 5εκ. Το 
2001 είναι 30εκ. Στα σχολεία ενώ έχουμε 230εκ έσοδα, κατανέμονται  220 εκ. Τα 
άλλα 10 εκ. που πάνε; Για το πρόγραμμα "Βέροια-Μητρόπολη της Μακεδονίας" 
(062.9α). Και πέρσι  και φέτος ο Κ.Α αναφέρει το ίδιο ποσό 33,478 εκ. Δεν έγιναν 
καθόλου δαπάνες;  Από ενοίκιο της Εληάς υπάρχουν 45 εκ. ενώ η μισθοδοσία είναι 
65 εκ. Ποιος θα πληρώσει το Μάρμαρο; Ασφαλώς ο Βεροιώτικος λαός. Με τα 
παραπάνω απόδειξα ότι  δεν  υπάρχει διαφάνεια και ακρίβεια στα νούμερα. Δεν 
υπάρχει ιεράρχηση στόχων. Εδώ και 3 χρόνια τα ίδια έργα επαναλαμβάνονται και θα 
επαναλαμβάνονται και του χρόνου. Το 35% του ΕΠΤΑ, ούτε του χρόνου θα 
υλοποιηθεί. Ανισομερής η κατανομή και στα κονδύλια Κέντρο-Περιφέρεια-Οικισμοί. 
Ανισομερής η κατανομή και στις υπηρεσίες. Στο 1 δις  έφτασαν οι προϋπολογισμοί 
στα πολιτιστικά. Μήπως διαθέτουμε  πολλά χρήματα για τον πολιτισμό; 658-700 εκ. 
για την  καθαριότητα της πόλης. Όσα και να διαθέσουμε, στον πολιτισμό επενδύουμε. 
Μήπως ξεφύγαμε; Ο μισθός των 6 εκ. του καλλιτεχνικού συμβούλου; Μήπως είναι 
πολλά; Υπάρχει ανεργία. Προκαλούν τέτοιοι μισθοί. Τι χρειάζεται ο νομικός 
σύμβουλος στο Κ.Π.Π.Ε; Γιατί δεν έχουμε και στις άλλες δημοτικές επιχειρήσεις;  

 Για την προγραμματική σύμβαση των 50 εκ. δεν θέλω να σχολιάσω  διότι αυτά που 
είπατε σας εκθέτουν με τον τρόπο που τα παρουσιάσατε. 

  Γεωργιάδης  Χρ.: Διαβάζοντας προσεχτικά την εισηγητική σας έκθεση κ. 
Δήμαρχε, διαπίστωσα 2 πράγματα. 1)Για τα έργα που είναι υπό ένταξη, πιστεύετε ότι 
είναι πραγματοποιήσιμα; 2)Λέτε ότι συμμετέχει ο Δήμος στην οικονομική, κοινωνική 
και πολιτιστική ζωή. Αμφιβάλλω έντονα για τα δύο πρώτα. Συνεχίζετε λέγοντας τα 
κύρια χαρακτηριστικά του νέου προϋπολογισμού και αναφέρεστε σε κοινωνικές 
ευαισθησίες. Πιστεύετε ότι ο Δήμος διαθέτει κοινωνική ευαισθησία; Ότι στηρίζετε τις  
ευπαθείς κοινωνικές ομάδες; Προσωπικά πιστεύω  πως όχι. Το είδα και πρόσφατα κ. 
Δήμαρχε, όταν παραχωρήσαμε τα οικόπεδα. Τέσσερις συμπολίτες μας στη Βέροια, 
άποροι. Είπατε κ. Δήμαρχε τη λέξη ελεημοσύνη. Δεν συμφωνώ. Ειδικά αυτήν την  
εποχή ο Δήμος δίνει βοήθεια, αγάπη και στοργή και όχι ελεημοσύνη. Τα πράγματα 
αυτά τα περιμένουν αυτές τις άγιες μέρες. Γιατί βάζουμε πάνω απ΄ όλα την 
ικανοποίηση της πολιτιστικής πείνας των Βεροιωτών και όχι την έμπρακτη 
συμμετοχή της ικανοποίησης της πείνας του στομαχιού; Δήμος Βέροιας δε σημαίνει 
μόνο εκτέλεση των έργων. 

  Τσαμήτρου:Ως προς τα περισσότερα με κάλυψε ο κ. Σκουμπόπουλος. Θέλω 
να προσθέσω κάποιες απόψεις μου. Θεωρώ κι εγώ ότι ο φετινός προϋπολογισμός, 



όπως και οι προηγούμενοι, είναι πλασματικός, άδικος και άνισος, όσον αφορά την 
κατανομή των πιστώσεων και μεταξύ των Δ.Δ. και κέντρου- περιφέρειας. Σκορπάμε 
τεράστια ποσά για έργα μεγάλα και δαπανηρά που ορισμένες φορές είναι για τους  
λίγους και ξεχνάμε κάποια  μικρά έργα, όπως πλατείες, παιδικές χαρές, πάρκα, δίκτυα 
ύδρευσης- αποχέτευσης κλπ., τα οποία κάνουν πιο ανθρώπινη και πιο εύκολη τη ζωή 
μας. 

  Όσον  αφορά την καθαριότητα. Είναι  ικανοποιητική στο κέντρο του Δήμου 
και  ελλειπής στους οικισμούς, στις γειτονιές και στα Δ.Δ. Όλοι οι συμπολίτες μας 
πληρώνουν τα ίδια δημοτικά τέλη. Στο κέντρο περνούν τα απορριμματοφόρα δύο 
φορές την ημέρα, ενώ στα Δ.Δ. 2 φορές την εβδομάδα. Οι  οδοκαθαριστές είναι 
ανύπαρκτοι στις γειτονιές. Περνούν μία φορά την εβδομάδα και αν τους ρωτήσεις  
γιατί; λένε  ότι δεν προλαβαίνουν. Αυτό σημαίνει ότι ή τους αναθέτουμε  
περισσότερη εργασία απ΄ αυτήν που πρέπει, ή δεν ελέγχονται και δεν αποδίδουν όσο 
πρέπει. 

  Όσον αφορά τον φωτισμό. Ο φωτισμός είναι ελλειπής στις γειτονιές, με 
αποτέλεσμα οι συνδημότες μας να φοβούνται να πηγαίνουν αργά το βράδυ στα σπίτια 
τους. Όλοι όμως πληρώνουν το ίδιο. 

  Για τον εορταστικό φωτισμό, ενόψει των Χριστουγέννων. Είναι ντροπή για το 
Δήμο μας, ο οποίος παρουσιάζει τέτοιο τεράστιο και πλούσιο προϋπολογισμό, να έχει 
έναν τόσο φτωχό προϋπολογισμό για τον εορταστικό φωτισμό. 

  Στα  νεκροταφεία τα έσοδα είναι αρκετά, αλλά τα έργα  σχεδόν στάσιμα. Τα 
έργα τα οποία γίνονται  στα νεκροταφεία, εδώ και 1 χρόνο δεν έχουν ολοκληρωθεί. 
Γιατί; Δεν υπάρχουν χρήματα; 

  Ποτουρίδης :Όσοι έχουμε θητεύσει πολλά χρόνια σ΄ αυτήν την αίθουσα, 
έχουμε την δυνατότητα, κρίνοντας αυτόν τον προϋπολογισμό που κατατέθηκε φέτος  
και συγκρίνοντάς τον με όλους τους προηγούμενους, να πούμε ότι είναι ίσως ο 
μέγιστος όλων των εποχών και προκαλώ  τους παλιότερους που θήτευσαν να 
τοποθετηθούν επί αυτού. Υλοποιεί  οράματα πολλών εποχών, σκέψεις, πόθους και 
επιθυμίες. Το πιο σημαντικό χαρακτηριστικό του είναι η πραγματικότητα αυτού. 
Διαπιστώθηκε από τις πρωτομιλίες, ότι αποφεύγει να βάλει και τα πραγματικά έσοδα 
που θα έχει ο Δήμος. Πόσο μάλλον δεν θα  διογκώνει. 

  Πάντοτε πηγαίναμε σε προϋπολογισμούς που τους "τραβούσαμε" για να 
φτάσουν να καλύψουμε τις ανάγκες. Το πιο σημαντικό και το πιο χαρακτηριστικό 
είναι ότι έχουμε και άλλες πηγές εσόδων λόγω της ετοιμότητας  και της  ωριμότητας 
στις επιλογές  του να  απορροφήσει χρήματα. Αυτό δείχνει ότι ο Δήμος μας είναι 
εκσυγχρονισμένος και έχει την ικανότητα ν΄ απορροφήσει. Αντιμετωπίζει βασικά  
προβλήματα χρόνων και τα  τελειώνει, όπως είναι τα δημοτικά κτίρια. Μέσα στο 
χρόνο θα έχουμε το Δημαρχείο πλήρως εξοπλισμένο. 
 Σ΄ότι   αφορά τα σχολικά κτίρια. Με την πρόταση που κατέθεσε ο κ. 
Δήμαρχος στον προϋπολογισμό, και με τη βοήθεια του 3ου Κ.Π.Σ. πιστεύουμε ότι 
φτάνουμε στην ολοκλήρωση των σχολικών κτιρίων. Πρόσφατα παραλάβαμε ακόμη 
ένα σχολικό κτίριο, όπου σε συνεργασία με την ΝΑ είχαμε ένα πολύ καλό 
αποτέλεσμα. 
 Ένα σημαντικό πρόβλημα που λύνεται, είναι η διαδημοτική οδοποιία και 
κυρίως η οδοποιία του κέντρου της πόλης. Τον χρόνο που μας πέρασε, είχαμε 
παράπονα από συμβούλους, ότι τα οδοστρώματα του κέντρου της πόλης είναι 
απαράδεκτα. Πραγματικά πολλά από αυτά δεν είναι ικανοποιητικά γιατί η ΔΕΥΑΒ 
πέρασε ένα τεράστιο δίκτυο ύδρευσης-αποχέτευσης και οι αποκαταστάσεις δεν 
άντεξαν στο χρόνο ή δεν έγιναν όπως έπρεπε.' 



 Ένα άλλο ζήτημα που μπαίνει και αυτό σε μία πορεία επίλυσης είναι η  
αγροτική οδοποιϊα, όπως επίσης και η ανάπτυξη των αγροτικών περιοχών. 
 Σ' αυτό το τεχνικό πρόγραμμα ικανοποιούνται  αιτήματα των συνδημοτών μας 
των Τ.Σ και των Σ.Σ. Πολλά έργα έχουν να κάνουν σε σχέση με αυτά τα αιτήματα και 
αφήνει ανοιχτό ότι τις επόμενες χρονιές θα αντιμετωπιστούν και τα πιο δύσκολα έργα 
στην πόλη. 
 Πρέπει όλοι να συμπαραταχθούμε γύρω από το τεχνικό πρόγραμμα και να το 
υλοποιήσουμε. Αν θέλουμε να τον κρίνουμε , να τον κρίνουμε δίκαια και σε σύγκριση 
με τα προηγούμενα χρόνια. 
 Τάκης :Ο προϋπολογισμός αυτός είναι νοικοκυρεμένος, έχει αναπτυξιακό 
χαρακτήρα και όραμα. Δίνει λύσεις σε μεγάλα προβλήματα, που τα παλεύαμε  χρόνια 
και βλέπουμε σήμερα να γίνονται πραγματικότητα. Κανείς δεν λεει ότι θα γίνουν όλα. 
Για τα έργα όμως που θα γίνουν στη διάρκεια της χρονιάς, δεν γίνεται κουβέντα.  
 Σ΄ότι αφορά την κοινοτική πολιτική, ποτέ δεν υπήρχε αυτή  η μέριμνα από το 
Δήμο. 
 Για την καθαριότητα . Η Βέροια είναι από τις πιο καθαρές  πόλεις της 
Ελλάδος. Στην περιφέρεια η καθαριότητα είναι πολύ καλύτερη απ΄ότι παλιά. 
 Σ΄ότι αφορά τα σχολικά κτίρια. Ήταν ένα όνειρο χρόνων η πρωϊνή  βάρδια. 
Το όνειρο αυτό γίνεται πραγματικότητα. Πρόσφατα παραλάβαμε ένα υπέροχο κτίριο 
που θα δώσει λύση σε όλη την πόλη. Ο προϋπολογισμός αυτός πρέπει να ψηφιστεί 
απ΄όλους μας, γιατί δίνει προοπτική για το μέλλον της πόλης μας. 
 Ουρσουζίδης :Πιστεύω ότι οι συνάδελφοι που πρότειναν τα  συγκεκριμένα 
έργα, κινούνται στα πλαίσια της σωστής κατεύθυνσης. 
 Είχα διαφωνία σε ζητήματα οικολογικά, όπως είναι για παράδειγμα η 
ανάπτυξη μίας εκτεταμένης  επέμβασης στον ορεινό όγκο και αφορά την οδοποιϊα. 
Πιστεύω ότι θα τεθούν οι προϋποθέσεις των περιβαλλοντικών επιπτώσεων και αφού 
εγκριθούν, θα κατασκευαστούν. 
 Από οικονομικής σκοπιάς διαπίστωσα ότι δεν γίνεται η πλέον δικαιότερη 
κατανομή  όσον αφορά τα Δ.Δ. Ελπίζω στον νέο προϋπολογισμό του 2001, με χαρά 
όλοι , να διαπιστώσουμε ότι θα αποκατασταθεί αυτή η αδικία. Κάποιο Δ.Δ ευνοείται 
υπέρμετρα σε  σχέση με τα άλλα. Θα το θεωρήσω σύμπτωση. Δεν με κάλυψε η 
απάντηση του Δημάρχου όσον αφορά το χώρο στάθμευσης κάτω από την Εληά, 
δεδομένου ότι υπάρχουν ζητήματα ουσίας για τη χρήση του χώρου. Σωστά ο 
νομοθέτης είναι αυστηρός και προσδιορίζει τη χρήση. Δεν επιτρέπεται η ύπαρξη ενός 
ασφαλτοστρωμένου υπαίθριου πάρκινγκ , δεδομένου ότι αλλοιώνει τη μορφή. 
Γι΄αυτό και θα το καταψηφίσω. 
 Θα πρέπει να μας απασχολήσει η οργάνωση και η θωράκιση του πληθυσμού, 
έναντι των ακραίων φαινομένων που εκδηλώνονται, είτε φυσικών είτε από 
πρωτοβουλίες που παίρνουν οι άνθρωποι και προσβάλλοντας το περιβάλλον, 
δημιουργούν τις δυσμενείς αυτές συνέπειες για την ομαλή διαβίωση των πολιτών. Να 
το έχουμε στα υπόψιν από τον επόμενο προϋπολογισμό, να ιδρυθεί ένα γραφείο, ώστε 
να συμβάλουμε στη βελτίωση της ποιότητας ζωής των πολιτών. 
 Θα θελα να αναφερθώ σε 2 ακόμα ζητήματα που με αφορούν. Το πρώτο, σαν 
μέλος του ΚΠΠΕ, αφορά την πρόσληψη του καλλιτεχνικού διευθυντή. Ο κ. 
Πάγκαλος είπε όχι στο συγκεκριμένο  πρόσωπο και κατά την ταπεινή μου άποψη 
καλά έκανε, δεδομένου ότι η αξιολόγηση έμπαζε  όσον  αφορά το συγκεκριμένο 
πρόσωπο και θα ξαναγίνει ο διαγωνισμός. Για το λόγο αυτό, θα έπρεπε να καλυφθεί η 
ανάγκη αυτή από κάποιον. Αφού δεν μπορούσε να είναι καλλιτεχνικός διευθυντής, θα 
μπορούσε να είναι κάποιος σύμβουλος. Η δαπάνη των 6,5 εκ., αφορά τη δαπάνη για 



το σύνολο της χρονιάς. Δεν είναι υπερβολικό το ποσό. Για την ανάγκη κάλυψης της 
θέσης, δεν διαφωνεί κανείς, τουλάχιστον σε επίπεδο διοικητικού συμβουλίου ΚΠΠΕ. 
 Η δεύτερη παρατήρηση   αφορά το πρόγραμμα "Ελλάδα 2004".Φτιάξαμε στην 
Επιτροπή Ανάπτυξης ένα πρόγραμμα ρεαλιστικό, το οποίο και προτείναμε. Με 
ιδιαίτερη χαρά διαπίστωσα ότι ο κ. Φλωρίδης, ο πλέον αρμόδιος,  ενστερνίστηκε το 
πρόγραμμα αυτό που ήταν  πρόταση της κοινής σύσκεψης αθλητικών φορέων και της 
αρχικής πρότασης της Επιτροπής Ανάπτυξης. Αυτό δικαιολογεί ότι από την πλευρά 
μας, δεν υπήρχε καμία σκοπιμότητα να αδικηθεί κανείς. 
 Γκαβαϊσές : Να κάνω μία παρατήρηση, επειδή ακούστηκαν διάφορα σχετικά 
με το τι παίρνουν οι οικισμοί και τι η πόλη. Εξαρτάται με το πώς διαβάζει κανείς τον 
προϋπολογισμό. Για παράδειγμα στη Δυτική Παράκαμψη βρέθηκαν χρήματα για το 
συγκεκριμένο έργο. Είναι χρήματα που κατάφερε ο Δήμος να τα βρει. Δεν μπορεί να 
χρεωθούν στη Βέροια. Τα χωριά για ακόμα μία χρονιά χρηματοδοτούνται  ισχυρά από 
τον προϋπολογισμό. Περισσότερο από την αναλογία πληθυσμού τους. 
 Στο θέμα μελέτες, έχουμε πολύ λίγα χρήματα και ο Δήμος θα πρέπει να 
ετοιμάσει κάποιες μελέτες με ακόμα μακρύτερους στόχους τις επόμενες δεκαετίες. 
Από φέτος πρέπει να αλλάξουμε τακτική.  
 Σε ένα γενικό κωδικό να βάλουμε ένα νούμερο για τις μελέτες. Δεν 
προχωράνε κάποια έργα γιατί σκοντάφτουμε στις μελέτες, και επειδή αλλάζει η 
φιλοσοφία εκτέλεσης των έργων, είναι γνωστό ότι η αυτεπιστασία βαίνει προς το 
τέλος της. Χρειαζόμαστε πιο εμπεριστατωμένες μελέτες και άλλα συστήματα 
διαχείρισης. Σ΄αυτό το θέμα καλό είναι ο προϋπολογισμός να απαντήσει τώρα. 
 Προτείνω να κάνουμε αναθεώρηση του προϋπολογισμού. Ο προϋπολογισμός 
είναι πάντα ζωντανός και εξελίξιμος. 
 Ταχματζίδης :Θα σας πω γιατί  είναι αναπτυξιακός ο προϋπολογισμός. Η λέξη 
αναπτυξιακός, έχει μπει στην πολιτική ορολογία εδώ και καιρό. Στο ελληνικό 
λεξιλόγιο σημαίνει  μεγάλωμα, αύξηση. Πολιτικά ο όρος αυτός σημαίνει ότι υπάρχει 
σχέδιο, θέσεις και πρόγραμμα και νομίζω ότι και σε προηγούμενες διαδικασίες στο 
ΔΣ, αλλά και σ' αυτή τη διαδικασία, αποδεικνύεται ότι υπάρχει πρόγραμμα, θέσεις 
και το πως θα αναπτυχθεί ισόρροπα ο Δήμος, το γνωρίζουμε. 
 Το δίλημμα στη διαδικασία είναι ποιος  θα κερδίσει τις εντυπώσεις από μία 
αδυσώπητη αλλά πολιτικά  εφήμερη μάχη τακτικής ή με ποιο τρόπο θα βαδίσουμε 
σαν Δήμος στις δύσκολες συγκυρίες που μας έρχονται και που πρέπει να 
προετοιμαστούμε; Νομίζω ότι βρίσκεται στα προβλήματα του Δήμου. Πολύ 
περισσότερο σήμερα  χρειάζεται να έχουμε μία  υπευθυνότητα , που ο 
προϋπολογισμός την έχει, ο οποίος προκαλεί θετικές εντυπώσεις. Αποκομίζει καλά 
νέα τόσο για τα έργα, όσο και για τις προοπτικές του Δήμου. Ενισχύει το κοινωνικό 
πρόσωπο του Δήμου με τα  κοινωνικά προγράμματα που αναπτύσσει. Αλλά 
ταυτόχρονα και τα κονδύλια που πάνε στον πολιτισμό κι όπως έχουν κατατεθεί μέσα 
από τους προϋπολογισμούς των νομικών προσώπων, δεν δείχνουν ότι πράγματι 
υπάρχει μία ευαισθησία στα πολιτιστικά δρώμενα αυτής της πόλης; Υπάρχει ένα 
ερώτημα, αν αυτό το στοιχείο αισιοδοξίας που υπάρχει και αποτυπώνεται στον 
προϋπολογισμό, έχει αντίκρισμα στην πραγματικότητα. Η εισήγηση φιλοδοξεί να  
υπερκαιραστούν αυτές οι φιλοδοξίες .Οι στόχοι μας στο τέλος της 4ετίας θα κριθούν 
με βάση αυτά τα οποία εμείς έχουμε πει ότι θα κάνουμε, αυτά τα οποία κάναμε, αυτά 
τα οποία δρομολογήσαμε και  με βάση αυτά τα οποία δεν μπορέσαμε να πετύχουμε. 
Δεν διατυπώνω υποθέσεις που μας βολεύουν. Ο προϋπολογισμός,  αποτυπώνει τα 
αναπτυξιακά οράματα του Δήμου, αλλά πάντα σε συσχέτιση με τις συγκεκριμένες 
συλλογικές, κοινωνικές και οικονομικές ανάγκες του Δήμου. Δείχνει ότι η διοίκηση 
καταπιάστηκε με τα προβλήματα και ότι γνωρίζει τις αναπτυξιακές ανάγκες του 



Δήμου. Κάθε προϋπολογισμός είναι ένα πλαίσιο δεσμευτικών επιλογών που 
προσδιορίζουν την εξέλιξη της οικονομικής και κοινωνικής ζωής για τον επόμενο 
χρόνο. Η ζωή όμως δείχνει, 1)ότι δεν  είναι αρκετό να επεξεργαστείς την πολιτική 
πρόταση και να διαμορφώσεις έτσι μία πολιτική σωστή στάση. 2)Πως θα  
πραγματοποιήσεις την πρότασή σου και πως θα πραγματοποιήσεις και θα 
επεξεργαστείς την πολιτική σου στάση.Γι αυτούς που στέκονται πολιτικά απέναντι 
στον προϋπολογισμό, βλέπουν ότι ο προϋπολογισμός απαντά στο πως θα 
πραγματοποιηθεί όλος ο στρατηγικός σχεδιασμός του Δήμου και ότι ο 
προϋπολογισμός εκφράζει όλα αυτά τα οποία έχουμε συζητήσει και σχεδιάσει στα 
προηγούμενα Δ.Σ. 
 Θα στηρίξω τον  προϋπολογισμό και θα τον ψηφίσω. 
 Σκουμπόπουλος :Εκτός την ενδοδημοτική οδοποιϊα, όλα τα  άλλα έργα τα 
είχαμε ψηφίσει. Ένα έργο του τεχνικού προγράμματος δεν θα το ψηφίσουμε γιατί 
τοποθετηθήκαμε γι΄αυτό το θέμα στην περσινή συνεδρίαση. Αναφέρομαι για το 
πάρκινγκ κάτω από την Εληά. Θα ψηφίσουμε τον προϋπολογισμό, εκτός από τα 
κονδύλια που ανέφερα με τις παρατηρήσεις που έκανα, ειδικά για τα δύο. Δεν μπορεί 
να παίρνουμε 230 εκ. από τα σχολεία και να μοιράζουμε 220 εκ. Να βρεθεί τρόπος να 
ισοσκελιστεί. Τα 24 εκ. της Εληάς, που στον προϋπολογισμό του Δήμου είναι 12 εκ. 
Και κάποια άλλα ποσά που πρέπει  οπωσδήποτε να διορθωθούν. Δεν θα ψηφίσουμε 
από τους προϋπολισμούς, τον προϋπολογισμό της επιχείρησης Μαρμάρων. Δεν 
μπορεί εφόσον δεν ψηφίσαμε τον προϋπολογισμό του 1999& 2000, να ψηφίζουμε το 
2001. Να τα αναβάλουμε. Να έρθουν με τους ισολογισμούς  της σε επόμενη 
συνεδρίαση. 
 Γεωργιάδης Χρ.: Μίλησα για την έλλειψη κοινωνικού χαρακτήρα του 
Δήμου.Απευθύνομαι στον κ. Ποτουρίδη λέγοντας ένα απλό παράδειγμα. Τον δημότη 
Πολύβιο, σε ποιο τοπικό σύμφωνο απασχόλησης θα τον εντάξω; Σε ποια βοήθεια για 
το σπίτι; Εκεί είναι το πρόβλημά μου. 
 Τσαμήτρου :Συμφωνώ με τον κ. Σκουμπόπουλο. Μία παρατήρηση για τον 
εορταστικό φωτισμό. Είναι ντροπή ενόψει των Χριστουγέννων, έστω και με τα 2 εκ. 
που προβλέπεται, να υπάρχει αυτός ο φτωχός εορτασμός φωτισμός. 
 Ποτουρίδης :Για το ζήτημα του Πολύβιου. Ο Δήμος, όταν του ζητήθηκε 
βοήθεια για το συγκεκριμένο άτομο από τον ΕΟΠ, σε συνεργασία μαζί τους, 
βοηθήσαμε και  ανακατασκευάστηκε το  σπίτι που μένει. Φροντίσαμε και μπήκε σε 
πρόγραμμα, σε συνεργασία με τον ΕΟΠ. Σήμερα χρηματοδοτείται από το Ελληνικό 
δημόσιο, σαν άτομο με εξαιρετικά ειδικές ανάγκες και έχει ένα συσσίτιο από το 
πρόγραμμα των κυριών της Φιλοπτώχου. 
 Από εκεί και πέρα, αν υπάρχουν ζητήματα, που δεν λύθηκαν, ο Δήμος θα τα 
αντιμετωπίσει μεμονωμένα με τις υπηρεσίες που έχει. 
 Όσον αφορά τον εορταστικό  φωτισμό και τον φωτισμό της πόλης. Στο 
πρόγραμμα που έτρεξε, υπήρχε ένα κονδύλιο των 8 εκ., που προέβλεπε 
αντικατάσταση του κοινόχρηστου φωτισμού του Δήμου. Υπάρχουν 150-190 
φωτιστικά αγορασμένα, τα οποία δεν προλάβαμε να τα περάσουμε. Αλλάχθηκε σε 
ολόκληρες συνοικίες, και  σε ολόκληρα οικοδομικά τετράγωνα ο φωτισμός και η 
αλλαγή  φαίνεται . Δεν προλάβαμε να ολοκληρώσουμε όλη την πόλη. Γι΄αυτό το λόγο 
προβλέπεται και φέτος αντίστοιχο κονδύλιο. 
 Στον εορταστικό φωτισμό, την χρονιά που μας πέρασε, αντιστάθηκαν και 
προστέθηκαν νέα φωτιστικά  στους κεντρικούς δρόμους της πόλης. Κάθε χρόνο 
στολίζονται σημεία σε όλες τις περιοχές της πόλης. Δεν προλαβαίνουμε όλα τα 
αιτήματα, ούτε η αισθητική όλων μας είναι ίδια. Η υπηρεσία αυτό κατάφερε να κάνει. 
Οι εντολές  ήταν να γίνει κάτι καλύτερο. 



 Τάκης :Για τα Μάρμαρα. Εχουν κλείσει όλοι οι προϋπολογισμοί, αλλά οι 
ελεγκτές δεν έχουν έρθει για τους ισολογισμούς των Μαρμάρων. 
 Ουρσουζίδης :Η απουσία των συναδέλφων από το συμβούλιο έχει να κάνει με 
το ωράριο. Ακατάλληλη η ώρα το μεσημέρι. 
 Πρέπει να υπερψηφίσουμε τον προϋπολογισμό. Τα έργα αυτά αφορούν την 
πόλη. Δεν υπάρχουν απέναντι παρατάξεις. Θα κριθούμε όλοι στη φάση υλοποίησης 
των έργων. 
 Γκαβαϊσές :Κε Σκουμπόπουλε, είναι ανακολουθία να μη ψηφίζετε τις 
αναπροσαρμογές διαφόρων τελών, και από την άλλη μεριά να λέμε ότι δεν φτάνει ο 
φωτισμός, δεν μαζεύονται τα σκουπίδια από τα χωριά κλπ. 
 Χρεώνετε στην Εληά το προσωπικό του Δήμου με 67 εκ.. Παραγνωρίζοντας το 
γεγονός ότι αυτοί οι άνθρωποι εργάζονται στο Δήμο  και ότι ο Δήμος θα τους 
πλήρωνε ούτως ή άλλως. Το τελικό αποτέλεσμα είναι ότι ο μισθός της Εληάς πάει 
στην Εληά. 
 Φέτος θα φανούν κάποια έργα που ξεκίνησαν πριν χρόνια. Θα φανεί η 
ολοκλήρωση του Δημαρχείου, του κλειστού Γυμναστηρίου. Ελπίζω ότι θα τελειώσει η 
Δυτική Περιφερειακή και θα ξεκινήσει η οδός Πιερίων. Μία σειρά δηλ. σημαντικών 
έργων, που φέτος δεν ενισχύονται με μεγάλα ποσά από τον προϋπολογισμό, θα τα 
δούμε όμως σαν όφελος για την πόλη. Είναι έργα μεγάλα που ξεκίνησαν σε 
προηγούμενες θητείες και ολοκληρώνονται τώρα. 
 Δήμαρχος :Η παρατήρηση του κ. Γκαβαϊσέ είναι ορθή σ΄ότι αφορά τις 
μελέτες. Δεν μπορούμε αυτήν τη στιγμή να βάλουμε ένα γενικό κονδύλιο. Θα υπάρξει 
μία συνεργασία με την τεχνική υπηρεσία και τον αρμόδιο αντιδήμαρχο και θα 
κάνουμε μία ιεράρχηση των προτεραιοτήτων σε επίπεδο μελετών. Θα έρθουν 
ονομαστικά οι μελέτες αυτές και θα γίνει αναγκαστικά τροποποίηση του 
προϋπολογισμού παίρνοντας από το αποθεματικό. Σ΄ ότι αφορά τις παρατηρήσεις που 
έκανε για το 2004, ο κ. Ουρσουζίδης χαίρομαι που όλοι δικαιωνόμαστε. Και εσείς και 
εμείς που ψήφισε μία προωθημένη πρόταση το Δ.Σ., για την οποία είχατε αντιρρήσεις 
εάν θα υπάρξει δυνατότητα χρηματοδότησης. Η τελευταία έλευση του κ. Φλωρίδη, 
έλυσε αυτόν τον γόρδιο δεσμό και απάντησε θετικά στην προωθημένη πρόταση του 
Δ.Σ. 
 Σ΄ότι  αφορά την τοποθέτηση του κ. Γεωργιάδη εάν τα έργα υπό ένταξη είναι 
πραγματοποιήσιμα. Κε Γεωργιάδη, έχω μία συνεργασία και δεν με ενδιαφέρει εάν 
ιδεολογικά-πολιτικά ή οτιδήποτε , ανήκουμε σε διαφορετικές παρατάξεις με τον 
Νομάρχη ή ποια είναι η προσωπική, πολιτική, ιδεολογική προσέγγιση του καθενός 
δημοτικού συμβούλου, στο πρόσωπο του Νομάρχη. Από τη στιγμή που από τον 
Ιούλιο του 2000, σε μία ξεκάθαρη συζήτηση που είχαμε και για την οποία ενημέρωσα 
το ΔΣ, φάνηκε μία σημαντική αλλαγή κατεύθυνσης της Ν.Α απέναντι  στο Δήμο , το 
κλίμα αυτό της  συνεργασίας οφείλω να το συνεχίζω .Οφείλουμε να αποδεχτούμε την 
ομόφωνη απόφαση του Ν.Σ, που ψήφισε ένα συγκεκριμένο Νομαρχιακό Πρόγραμμα 
Ανάπτυξης. Αλίμονο αν αρχίσουμε να αμφισβητούμε τα έργα αυτά. 
 Στο αν διαθέτει κοινωνική ευαισθησία ο Δήμος ή όχι, σας απάντησε με την 
τοποθέτησή του ο κ. Ταχματζίδης. 
 Εάν περιμένετε από το Δήμο Βέροιας, να έχει μία πολιτική Αβραμοπούλου, σε 
σχέση με συσσίτια, εμείς μακριά από τέτοιες λογικές. 
 Ακούστηκε από κάποιους δημοτικούς συμβούλους, ότι είναι άνιση η κατανομή 
μεταξύ Κέντρου-Περιφέρειας. Να πούμε τα πράγματα με νούμερα και στοιχεία. Ο κ. 
Σκουμπόπουλος ανέφερε τη λέξη "απορρόφηση". Απορρόφηση σημαίνει εκτελεσμένο 
τεχνικό πρόγραμμα στα Τ.Σ , και Δ.Δ. για το έτος 1999, με 219 εκ. Θα σας καταθέσω  



σήμερα τους προϋπολογισμούς και τους  απολογισμούς  του Τεχνικού  Προγράμματος 
όλων των Τ.Σ. όταν ήταν Κοινότητες. 
 Για το έτος 97-98 το εκτελεσμένο τεχνικό πρόγραμμα, με όλες τότε τις 
έκτακτες χρηματοδοτήσεις, που εμείς ακόμα στα χωριά δεν τις είδαμε, γιατί δεν 
άρχισε να τρέχει το 35% του ΕΠΤΑ, λιγότερο από 100 εκ. αθροιστικά για όλα. Για 
τέτοια νούμερα μιλάμε. Με τα στοιχεία που έδωσε ο κ. Σκουμπόπουλος, είπε ότι τα 
προγραμματισθέντα έργα για το 2001 στο τεχνικό πρόγραμμα, σ΄ ότι αφορά τα χωριά, 
ανέρχονται περίπου στα 759 εκ., επί ενός συνόλου 3.200 εκ. Η σχέση είναι 4 προς 1. 
Η πληθυσμιακή σχέση είναι 8 προς 1. Έχει υποδιπλασιαστεί. 
 Γιατί άραγε το κέντρο και η Περιφέρεια είναι ο παλιός ο Δήμος και οι πρώην 
Κοινότητες; Δεν έχουμε το φαινόμενο Κέντρου και Περιφέρειας στο ίδιο το αστικό 
κέντρο; 
 Δεν είναι Περιφέρεια η Καλλιθέα, ο Προμηθέας, ο Βόσπορος, οι Εργατικές 
κατοικίες και το Εργοχώρι; Πήγατε να δείτε ποια είναι η αναλογία; Όταν λέμε 4 προς 
1, ουσιαστικά προσθέτουμε στο κέντρο την Περιφέρεια, η οποία έχει πολλές  φορές 
πολύ πιο οξυμένα προβλήματα, απ΄ότι έχουν κάποια χωριά. Δεν είναι Περιφέρεια η 
Μέση, το Ταγαροχώρι και το  Λαζοχώρι; Τα προσμετράμε στο Κέντρο; Σε κάθε ΣΣ 
που είχε 8 εκ., ουσιαστικά με το υπό ψήφιση τεχνικό πρόγραμμα, έχουμε μέσο όρο 
τριπλασιασμό της χρηματοδότησης μέσα από τα προτεινόμενα έργα στην Περιφέρεια 
του αστικού κέντρου π.χ. ο Προμηθέας, μέσω διαφόρων προγραμμάτων, ξεπερνάει τα 
60 εκ. από τα 8 εκ., και τα δικαιούται γιατί είναι μία συνοικία με 7 χιλ. πληθυσμό. Η 
Καλλιθέα δεν παίρνει 8 εκ.,  αλλά 30 εκ. Το Πασα-Κιόσκι  περίπου 30 εκ. Να πάψει 
αυτός ο μύθος του Κέντρου, της Περιφέρειας και της δήθεν άνισης κατανομής. Εάν 
κάποιος μπορεί να μιλάει για άνιση κατανομή, που δεν είναι άνιση, γιατί δεν είναι 
δίκαιη αν θα γινόταν ισότιμη κατανομή, είναι ο κάτοικος του κέντρου της αστικής 
πόλης, που έχει μεν τα βασικά έργα υποδομής λυμένα, αλλά έχει άλλα επιβαρυντικά. 
Όπως είναι ο κυκλοφοριακός φόρτος κ.α. 
 Ακούστηκε ένα σχόλιο για παραμύθι του Δημάρχου Γιάννη Χασιώτη, σε ότι 
αφορά τη σύνταξη του προϋπολογισμού, την εισήγηση και την εισηγητική έκθεση. 
 Ψηφίσαμε ομόφωνα στο ΔΣ τον αναπτυξιακό σχεδιασμό και τα συγκεκριμένα 
έργα. Η εισηγητική έκθεση, κάνει μία απαρίθμηση των έργων αυτών, είτε που έχουν 
ενταχθεί, είτε προβλέπονται να ενταχθούν. Είναι παραμύθι η οδός Πιερίων και η 
ένταξή του στην Εγνατία ΑΕ; Όταν αναφέρονται 6 σχολικά συγκροτήματα, τα οποία 
ψήφισε την ένταξή τους ομόφωνα το ΝΣ, το παραμύθι είναι του Δημάρχου ή της 
ομόφωνης απόφασης του Ν.Σ; 
 Αυτό που απαιτεί ο λαός είναι μία ολοκληρωμένη πρόταση. Ύστερα από 3-4 
ωρών διαδικασία στον προϋπολογισμό, ποιά είναι η πρόταση την οποία αρθρώσατε; 
Τι προσθέσατε εκτός από τη διόρθωση  ποσών; Τίποτα. Επιφυλαχτήκατε σε 3 
κωδικούς. Έχετε δίκαιο για τα  230 εκ. στα σχολεία, τα 110 εκ. να γίνουν 120 εκ., και 
να μειωθεί αντίστοιχα  από 106 εκ. σε 96 εκ. το αποθεματικό. Ήταν αριθμητικό λάθος. 
Καταψηφίζετε το έργο του πάρκινγκ. 
 Για την Μητρόπολη της Μακεδονίας, όταν συντασσότανε ο προϋπολογισμός  
από την υπηρεσία, τέλη Οκτώβρη, δεν είχαν έρθει  στο Δ.Σ, οι μικρές εκταμιεύσεις. 
 Η δημοτική επιχείρηση Εληάς μετέχει σε μία προγραμματική σύμβαση και 
ουσιαστικά όλο το προσωπικό της, έχει στελεχώσει το Δήμο και έχει καλύψει ανάγκες 
στους παιδικούς σταθμούς. Γι αυτό το προσωπικό, τα 65 εκ. ήμασταν υποχρεωμένοι 
να τα πληρώσουμε εμείς και μας είναι ιδιαίτερα χρήσιμο. Είμαστε τυχεροί που είχαμε 
αυτήν τη σύμβαση και μπορούμε με ελάχιστο χρηματικό ποσό, να έχουμε 15 
εργαζόμενους, εκ των οποίων πολλοί είναι πρώτης γραμμής για τις ανάγκες του 
Δήμου. 



Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση. Συμφωνούμε για το υπόλοιπο τεχνικό 
πρόγραμμα εκτός από της δημιουργίας του πάρκιν στην Εληά; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Πρόεδρος: Ποιοί διαφωνούν με την δημιουργία αυτού του πάρκιν; 
Υπέρ ψήφισαν 7 σύμβουλοι: Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ε. 
Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν να γίνει; 

Υπέρ ψήφισαν 15 σύμβουλοι: Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. 
Γκαβαισές, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Ταραλάς, 
Γ. Μανακούλης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το σχέδιο εκτελεστέων έργων έτους 2001. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει 
 

Καταρτίζει το τεχνικό πρόγραμμα εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 
έτους 2001, κατά πλειοψηφία για το έργο «Δημιουργία υπαίθριου χώρου στάθμευσης 
στο παλιό φυτώριο Εληάς» και Ομόφωνα για τα υπόλοιπα έργα, ως εξής: 

 
ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΚΤΕΛΕΣΤΕΩΝ ΕΡΓΩΝ 

ΕΤΟΥΣ 2001 
 

Α/Α ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ - ΕΙΔΟΣ ΕΡΓΟΥ 
ΠΡΟΫΠ/ΣΑ 
ΔΑΠΑΝΗ 

ΚΑΤΆ 
ΠΡΟΣΕΓΓΙΣΗ 

ΕΥΡΩ 
ΠΗΓΗ 

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗ-
ΣΗΣ 

 

  Α' ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ        
1ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΧΩΡΟΥ ΤΑΦΗΣ 

ΑΠΟΡΡΙΜΑΤΩΝ 
2.000.000 5.869,41ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

2ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΧΩΡΟΥ ΓΙΑ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 
ΚΥΝΟΚΟΜΕΙΟΥ 

95.000.000 278.796,77ΥΠ. 
ΓΕΩΡ/ΔΗΜΟΣ 

 

  ΣΥΝΟΛΟ 97.000.000 284.666,18   
           
  Β' ΥΔΡΕΥΣΗ        

1ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 
ΑΓ.ΒΑΡΑΒΑΡΑΣ 

700.000 2.054,29ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

2ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. ΑΜΜΟΥ 300.000 880,41ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
3ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 

ΑΣΩΜΑΤΩΝ 
700.000 2.054,29ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

4ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 
ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ 

800.000 2.347,76ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

5ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. ΡΑΧΗΣ 2.600.000 7.630,23ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
6ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 

ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ 
800.000 2.347,76ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

7ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. ΣΕΛΙΟΥ 1.200.000 3.521,64ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
8ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 

ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 
1.000.000 2.934,70ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  



9ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 
ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

900.000 2.641,23ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

10ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΙΚ.ΥΔΡΕΥΣ. - ΑΠΟΧ. 
ΞΗΡΟΛΙΒΑΔΟΥ 

500.000 1.467,35ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

11ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ - ΜΙΚΡΟΕΠΕΚΤΑΣΕΙΣ ΕΣΩΤ. 
ΔΙΚΤΥΩΝ Δ.Δ. 

6.000.000 17.608,22ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

12ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ - ΜΙΚΡΟΕΠΕΚΤΑΣΕΙΣ ΕΞΩΤ. 
ΔΙΚΤΥΩΝ Δ.Δ. 

6.000.000 17.608,22ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

13ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ - ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΥΔΡΑΓΩΓΕΙΩΝ Δ.Δ. 7.000.000 20.542,92ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
14ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΙΚΤΥΟΥ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΣΤΟ 

ΒΡΩΜΟΠΗΓΑΔΟ 
2.000.000 5.869,41ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

15ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΑΓΩΓΟΥ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΑΠΌ 
ΘΕΣΗ "ΛΙΟΝΤΑΡΙΑ" ΜΕΧΡΙ ΤΟΝ 
ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΟ ΑΓΩΓΟ 

2.000.000 5.869,41ΣΑΤΑ  

16ΔΙΕΡΕΥΝΗΤΙΚΗ ΓΕΩΤΡΥΣΗ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ 
ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 

4.130.000 12.120,32ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

  ΣΥΝΟΛΟ 36.630.000 107.498,17   
           
  Γ' ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ        

1ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΔΙΚΤΥΟΥ ΦΩΤΙΣΜΟΥ 6.000.000 17.608,22ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
2ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΦΩΤΙΣΜΟΥ ΠΑΡΚΩΝ 

ΚΑΙ ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΧΑΡΩΝ 
4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

3ΜΙΚΡΟΕΠΕΚΤΑΣΕΙΣ - ΜΕΤΑΤΟΠΙΣΕΙΣ 
ΣΤΥΛΩΝ 

8.000.000 23.477,62ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

4ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΟΥ 
ΦΩΤΙΣΜΟΥ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

5ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΕΟΡΤΑΣΤΙΚΟΥ ΦΩΤΙΣΜΟΥ 
ΠΟΛΗΣ 

2.000.000 5.869,41ΣΑΤΑ  

6ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΕΟΡΤΑΣΤΙΚΟΥ ΦΩΤΙΣΜΟΥ 
ΔΗΜ. ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ. 

2.000.000 5.869,41ΣΑΤΑ  

7ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΥ 8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  
8ΒΕΛΤΙΩΣΗ - ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΦΩΤΕΙΝΩΝ 

ΣΗΜΑΤΟΔΟΤΩΝ 
10.000.000 29.347,03ΣΑΤΑ  

9ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΙΚΟΥ ΥΛΙΚΟΥ 
ΚΕΝΤΡΟΥ 

4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

10ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΙΚΟΥ ΥΛΙΚΟΥ 
ΣΥΝΟΙΚΙΩΝ 

4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

11ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΙΚΟΥ ΥΛΙΚΟΥ 
ΔΗΜ. ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ 

4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

  ΣΥΝΟΛΟ 60.000.000 176.082,17   
           
  Δ' ΚΗΠΟΙ - ΔΕΝΔΡΟΣΤΟΙΧΙΕΣ        

1ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΒΕΛΤΙΩΣΗΣ ΠΑΡΚΩΝ & 
ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΧΑΡΩΝ  

15.000.000 44.020,54ΣΑΤΑ  

2ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΣΚΑΛΟΠΑΤΙΩΝ ΣΤΟ ΠΑΡΚΟ 
ΕΛΗΑΣ 

5.000.000 14.673,51ΣΑΤΑ  

3ΑΝΑΠΛΑΣΗ -ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ -ΑΝΑΔΕΙΞΗ 
ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ περιοχ. ΕΚΚΛΗΣΙΩΝ 

50.000.000 146.735,14Leader-ΔΗΜΟΣ  

4ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΑΡΚΟΥ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΗΣ 
ΑΓΩΓΗΣ 

25.000.000 73.367,57ΥΠ.ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ  

5ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΑΡΔΕΥΤΙΚΟΥ ΕΡΓΟΥ 
ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ 

18.000.000 52.824,65ΥΜΑΘ  

6ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΠΑΙΔΙΚΗΣ ΧΑΡΑΣ ΑΡΕΩΣ 25.000.000 73.367,57ΕΠΤΑ  
7ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΠΑΡΚΟΥ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΗΣ 

ΑΓΩΓΗΣ 
31.000.000 90.975,79ΕΠΤΑ  

8ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ ΚΟΜΝΗΝΙΟΥ 19.000.000 55.759,35ΕΠΤΑ  



9ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ 
ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

32.500.000 95.377,84ΕΠΤΑ  

10ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ ΑΣΩΜΑΤΩΝ 10.000.000 29.347,03ΕΠΤΑ  
11ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΠΑΙΔΟΤΟΠΟΥ ΣΤΟ ΑΛΣΟΣ ΑΓ. 

ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
40.000.000 117.388,11ΕΠΤΑ  

12ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ - 
ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ ΠΛΑΤΕΙΩΝ ΚΑΙ 
ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ ΑΜΜΟΥ 

4.000.000 11.738,81ΣΑΤΑ  

13ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΜΝΗΜΕΙΟΥ ΑΓΩΝΩΝ 
ΕΡΓΑΤΙΚΗΣ ΤΑΞΗΣ 

3.000.000 8.804,11ΣΑΤΑ  

14ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ 
ΛΕΥΚΟΠΕΤΡΑΣ 

10.000.000 29.347,03ΕΠΤΑ  

15ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΧΩΡΩΝ Μ. ΣΑΝΤΑΣ 12.650.000 37.123,99ΕΠΤΑ  
16ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΠΛΑΤΕΙΑΣ ΩΡΟΛΟΓΙΟΥ 200.000.000 586.940,57ΕΠΤΑ  

  ΣΥΝΟΛΟ 500.150.000 1.467.791,64   
           
  Ε' ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑ        

1ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  
  ΣΥΝΟΛΟ 8.000.000 23.477,62   
           
  ΣΤ' ΟΔΟΠΟΙΙΑ        

1ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ - ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΟΔΩΝ ΠΟΛΗΣ 8.000.000 23.477,62ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
2ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ - ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΟΔΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ 

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ 
6.000.000 17.608,22ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

3ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΔΡΟΜΩΝ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 15.000.000 44.020,54ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ 
Κ.Μ. 

 

4ΔΙΑΝΟΙΞΗ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΟΥ - 
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΟΥ ΣΜΥΡΝΗΣ 

15.000.000 44.020,54ΣΑΤΑ  

5ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΟΥ ΠΤΟΛΕΜΑΙΩΝ 3.000.000 8.804,11ΣΑΤΑ  
6ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΟΥ - ΔΙΑΠΛΑΤΥΝΣΗ 

ΟΔΟΥ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ - Π. ΣΟΥΜΕΛΑ 
50.000.000 146.735,14ΕΠΤΑ  

7ΔΙΑΝΟΙΞΗ - ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - 
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΟΥ ΜΟΝΑΣΤΗΡΙΟΥ 

3.000.000 8.804,11ΣΑΤΑ  

8ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ 
ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 

4.500.000 13.206,16ΣΑΤΑ  

9ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΕΙΣ ΠΕΡΙΟΧΗΣ 
ΕΠΕΚΤΑΣΕΩΝ 

30.000.000 88.041,09ΣΑΤΑ  

10ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ - ΠΕΖΟΔΡΟΜΗΣΗ ΟΔΩΝ 5ης 
& 6ης ΣΥΝΟΙΚΙΑΣ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

11ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΟΔΟΥ ΣΟΦΙΑΣ 5.000.000 14.673,51ΣΑΤΑ  
12ΔΙΑΝΟΙΞΗ - ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - 

ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ 4ης ΣΥΝΟΙΚΙΑΣ 
8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

13ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ ΚΛΙΜΑΚΟΣΤΑΣΙΩΝ - 
ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ -ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΩΝ 
7ης ΣΥΝΟΙΚΙΑΣ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

14ΔΙΑΝΟΙΞΗ - ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - 
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ 9ης ΣΥΝΟΙΚΙΑΣ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

15ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΩΝ ΣΤΟΝ 
ΚΕΝΤΡΙΚΟ ΔΡΟΜΟ ΛΑΖΟΧΩΡΙΟΥ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  

16ΔΙΑΝΟΙΞΗ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΩΝ - 
ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ 
ΚΛΕΩΝΟΣ ΚΑΙ ΑΙΓΑΙΟΥ 

15.000.000 44.020,54ΣΑΤΑ  

17ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΣΙΜΕΝΤΑΥΛΑΚΩΝ - ΔΙΑΝΟΙΞΗ 
- ΚΡΑΣΠΕΔΩΣΗ - ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ - 
ΦΩΤΙΣΜΟΣ ΑΝΩΝΥΜΟΥ ΟΔΟΥ ΜΕΣΗΣ 

8.000.000 23.477,62ΣΑΤΑ  



18ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ ΟΔΩΝ & 
ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΩΝ 1ης ΣΥΝΟΙΚΙΑΣ 

3.000.000 8.804,11ΣΑΤΑ  

19ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΥΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΚΑΜΨΗΣ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 

630.912.000 1.851.539,25ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ 
Κ.Μ. 

 

20ΣΥΝΔΕΣΕΙΣ ΟΙΚΙΣΜΩΝ ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ - 
ΞΗΡΟΛΙΒΑΔΟΥ ΜΕ ΔΡΟΜΟ ΠΡΟΣ ΒΕΡΟΙΑ 
ΚΑΙ ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΑΙΔΙΚΗΣ ΧΑΡΑΣ 

39.000.000 114.453,41ΕΠΤΑ  

21ΣΥΝΔΕΣΗ ΟΙΚΙΣΜΟΥ Κ.ΚΟΜΝΗΝΙΟΥ ΜΕ ΟΔΟ 
ΒΕΡΟΙΑΣ-ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

18.300.000 53.705,06ΕΠΤΑ  

22ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΑΓΡΟΤΙΚΩΝ ΔΡΟΜΩΝ 
ΜΕΣΗΣ 

4.000.000 11.738,81ΣΑΤΑ  

23ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ 
ΤΟΙΧΕΙΩΝ - ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ ΟΔΩΝ 
ΣΕΛΙΟΥ 

11.000.000 32.281,73ΣΑΤΑ  

24ΕΝΔΟΔΗΜΟΤΙΚΗ ΟΔΟΠΟΙΪΑ 271.948.700 798.088,63ΕΠΤΑ  
25ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - 

ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ 
ΟΔΩΝ, ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΡΙΦΡΑΞΕΩΝ ΚΑΙ 
ΓΡΑΜΜΑΤΟΘΥΡΙΔΩΝ Δ.Δ. ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

11.000.000 32.281,73ΣΑΤΑ  

26ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ, ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - 
ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ 
ΟΔΩΝ -ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΡΙΦΡΑΞΕΩΝ ΚΑΙ 
ΓΡΑΜΜΑΤΟΘΥΡΙΔΩΝ Δ.Δ. ΑΣΩΜΑΤΩΝ 

9.000.000 26.412,33ΣΑΤΑ  

27ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - 
ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - 
ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ 
ΤΣΙΜΕΝΤΑΥΛΑΚΩΝ ΟΔΩΝ ΡΑΧΗΣ,  

9.000.000 26.412,33ΣΑΤΑ  

28ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ -
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ -
ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΩΝ ΟΔΩΝ Δ.Δ. 
ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ 

11.000.000 32.281,73ΣΑΤΑ  

29ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ ΧΩΡΩΝ -
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ -
ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΩΝ ΟΔΩΝ Δ.Δ. 
ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ 

9.000.000 26.412,33ΣΑΤΑ  

30ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - 
ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - ΣΗΜΑΝΣΗ ΟΔΩΝ ΚΑΙ 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΣΙΜΕΝΤΑΥΛΑΚΩΝ, ΤΟΙΧΕΙΟΥ 
& ΓΕΦΥΡΑΣ ΣΤΟ Δ.Δ. ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ  

26.500.000 77.769,63ΣΑΤΑ  

31ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ ΧΩΡΩΝ -
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ -
ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΩΝ ΚΑΙ 
ΓΡΑΜΜΑΤΟΘΥΡΙΔΩΝ ΟΙΚΙΣΜΟΥ Μ.ΣΑΝΤΑΣ 

7.000.000 20.542,92ΣΑΤΑ  

32ΔΙΑΝΟΙΞΕΙΣ - ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ ΧΩΡΩΝ -
ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ -
ΧΑΛΙΚΟΣΤΡΩΣΕΙΣ - ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ - 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΙΧΕΙΩΝ ΚΑΙ 
ΓΡΑΜΜΑΤΟΘΥΡΙΔΩΝ ΟΙΚΙΣΜΟΥ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 

15.000.000 44.020,54ΣΑΤΑ  

  ΣΥΝΟΛΟ 1.278.160.700 3.751.021,86   
           
  Ζ' ΔΙΑΦΟΡΑ - ΚΤΙΡΙΑ ΚΛΠ        

1ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ 3.000.000 8.804,11ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
2ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ 120.000.000 352.164,34ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  



3ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΗΜ. ΣΧΟΛΕΙΩΝ 
ΑΣΩΜΑΤΩΝ - ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

10.000.000 29.347,03ΕΠΤΑ  

4ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΑΙΔΙΚΟΥ ΣΤΑΘΜΟΥ 
ΑΛΣΟΥΣ ΠΑΠΑΓΟΥ 

25.000.000 73.367,57ΕΠΤΑ  

5ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΔΗΜ. ΣΧΟΛΕΙΟΥ 
ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ 

35.000.000 102.714,60ΕΠΤΑ  

6ΑΝΑΠΛΑΣΗ - ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΑΡΧΟΝΤΙΚΟΥ 
ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ 

120.000.000 352.164,34ΥΠ. ΠΑΙΔΕΙΑΣ  

7ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΚΛΕΙΣΤΟΥ ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟΥ 
1ου ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ Α' φάση 

6.950.000 20.396,18ΕΠΤΑ  

8ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΓΗΠΕΔΩΝ 
ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 

1.484.571 4.356,77ΕΠΤΑ  

9ΕΚΘΕΣΙΑΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΠΟΝΤΙΑΚΟΥ 
ΕΛΛΗΝΙΣΜΟΥ 

41.657.426 122.252,17ΕΑΠΤΑ-
ΕΣΟΔ.ΔΗΜΟΥ 

 

10ΑΠΟΠΕΡΑΤΩΣΗ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 114.600.000 336.316,95ΕΠΤΑ  
11ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΚΛΕΙΣΤΟΥ ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟΥ 

1ου ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ Β' φάση 
100.000.000 293.470,29ΕΠΤΑ  

12ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΚΤΙΡΙΟΥ ΚΑΠΠΟΥ 10.000.000 29.347,03ΣΑΤΑ  
13ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ 

ΑΣΩΜΑΤΩΝ 
20.000.000 58.694,06ΕΠΤΑ  

14ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΑΙΘΟΥΣΑΣ ΠΟΛΛΑΠΛΩΝ 
ΧΡΗΣΕΩΝ ΡΑΧΗΣ 

40.000.000 117.388,11ΕΠΤΑ  

15ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΕΣΩΤΕΡΙΚΟΥ ΧΩΡΟΥ - 
ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ 

120.000.000 352.164,34ΕΠΤΑ  

16ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ ΜΕΣΗΣ 20.000.000 58.694,06ΣΑΤΑ  
17ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ ΡΑΧΗΣ 2.000.000 5.869,41ΣΑΤΑ  
18ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ 

ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ 
2.000.000 5.869,41ΣΑΤΑ  

19ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΝΕΟΥ ΘΕΑΤΡΟΥ - 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΚΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ 

18.549.987 54.438,70ΥΠΠΟ  

20ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΥΠΑΙΘΡΙΟΥ ΧΩΡΟΥ 
ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ ΣΤΗΝ ΠΛ. ΩΡΟΛΟΓΙΟΥ 

20.000.000 58.694,06ΣΑΤΑ  

21ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΥΠΑΙΘΡΙΟΥ ΧΩΡΟΥ 
ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ ΣΤΟ ΠΑΛΙΟ ΦΥΤΩΡΙΟ ΕΛΗΑΣ 

20.000.000 58.694,06ΣΑΤΑ  

22ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΠΙΝΑΚΙΔΩΝ 
ΤΡΟΧΑΙΑΣ 

3.000.000 8.804,11ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

23ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ 
ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΑΚΩΝ ΠΙΝΑΚΙΔΩΝ 

4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

24ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΠΑΡΟΧΘΙΩΝ 
ΖΩΝΩΝ ΚΟΙΤΗΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

108.000.000 316.947,91ΥΠΕΧΩΔΕ  

  ΣΥΝΟΛΟ 965.241.984 2.832.698,41   
           
  Η' ΣΧΕΔΙΟ ΠΟΛΗΣ        

1ΣΥΝΤΑΞΗ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ 9.000.000 26.412,33ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  
2ΜΕΛΕΤΗ ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ ΚΑΙ ΠΡΟΣΒΑΣΕΩΝ 

ΓΕΦΥΡΑΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 
3.000.000 8.804,11ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

3ΜΕΛΕΤΗ ΤΕΥΧΩΝ ΔΗΜΟΠΡΑΤΗΣΗΣ 
ΓΕΦΥΡΑΣ & ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ & ΓΕΦΥΡΑΣ 
ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 

3.200.000 9.391,05ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

4ΣΥΝΤΑΞΗ ΜΕΛΕΤΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 

3.000.000 8.804,11ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

5ΣΥΝΤΑΞΗ ΜΕΛΕΤΗΣ ΕΠΕΚΤΑΣΗΣ ΣΧΕΔΙΟΥ 
ΠΟΛΕΩΣ 

9.000.000 26.412,33ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

6ΔΑΠΑΝΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΣΧΕΔΙΟΥ ΠΟΛΗΣ 282.882.920 830.177,31ΕΣΟΔΑ 
ΔΗΜΟΥ/ΔΑΝΕΙΟ 

 



7ΔΑΠΑΝΕΣ ΓΙΑ ΚΑΤΕΔΑΦΙΣΕΙΣ 
ΡΥΜΟΤΟΜΟΥΜΕΝΩΝ ΚΤΙΣΜΑΤΩΝ 

2.000.000 5.869,41ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

8ΔΑΠΑΝΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΒΑΣΙΚΩΝ 
ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ 

73.000.000 214.233,31ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

9ΑΠΑΛΛΟΤΡΙΩΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ 
ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ 

2.000.000 5.869,41ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

10ΣΥΝΤΑΞΗ ΜΕΛΕΤΗΣ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ 
ΕΠΕΚΤΑΣΗΣ ΣΧΕΔΙΟΥ 

1.000.000 2.934,70ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

11ΣΥΝΤΑΞΗ ΡΥΜΟΤΟΜΙΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ 
ΕΠΕΚΤΑΣΗΣ Δ.Δ. ΑΣΩΜΑΤΩΝ 

4.000.000 11.738,81ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

12ΣΥΝΤΑΞΗ ΡΥΜΟΤΟΜΙΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ 
ΕΠΕΚΤΑΣΗΣ Δ.Δ. ΣΕΛΙΟΥ 

3.000.000 8.804,11ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ  

  ΣΥΝΟΛΟ 395.082.920 1.159.450,98   
           
      

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ   

1ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ 97.000.000 284.666,18  
2ΥΔΡΕΥΣΗ 36.630.000 107.498,17  
3ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ 60.000.000 176.082,17  
4ΚΗΠΟΙ - ΔΕΝΔΡΟΣΤΟΙΧΙΕΣ 500.150.000 1.467.791,64  
5ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑ 8.000.000 23.477,62  
6ΟΔΟΠΟΙΙΑ - ΥΔΡΕΥΣΗ 1.278.160.700 3.751.021,86  
7ΔΙΑΦΟΡΑ - ΚΤΙΡΙΑ ΚΛΠ 965.241.984 2.832.698,41  
8ΣΧΕΔΙΟ ΠΟΛΗΣ 395.082.920 1.159.450,98  
 ΣΥΝΟΛΟ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ 3.340.265.604 9.802.687,03  

 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    654/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Βαφείδης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  31-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


